
Informace o doručené žádosti na městský úřad 

Informace poskytl: 16.03.2023, Mgr. Monika Krykorková - tajemnice 
Zveřejněno dne: 17.02.2023 

Předmět žádosti: 
Žadatel se dne 20.02.2023 obrátil na město Rýmařov, jako příslušný povinný subjekt dle 
zákona č. 106/1999 Sb. o svobodném přístupu k informacím, o poskytnutí podkladů: 

   

1. Jednací řád Zastupitelstva města Rýmařova pro volební období 2022 – 2026. 

2. Zápis o průběhu zasedání Zastupitelstva města Rýmařova č. 4, konaném dne 09.02.2023. 

3. Zápis o průběhu jednání Komise pro výchovu, vzdělávání a sport, konaném dne 24.01.2023. 

4. Zápis o průběhu jednání Komise hospodářské, na kterém se mimo jiné projednávala věc 
záměru směny vodovodu „Technická infrastruktura Edrovice II.A“ za akcie VAKu Bruntál, 
a.s., kdy byl tento záměr následně schválen na zasedání Zastupitelstva města Rýmařova č. 
4, konaném dne 09.02.2023, pod usnesením č. 116/4/23. 

     Odpověď k bodu č. 4: Směna vodovodu nebyla projednána na hospodářské komisi, jejíž 
jednání předcházelo konání zasedání zastupitelstva města dne 09.02.2023. Žadatel o 
informace předmětným zápisem již disponuje z titulu členství v hospodářské komisi, která 
směnu vodovodu projednávala. Z tohoto důvodu nebude zápis poskytován. 

 

Povinný subjekt poskytl žadateli podklady požadované v bodě 1 – 3 v plném rozsahu. 
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JEDNACÍ ŘÁD ZASTUPITELSTVA MĚSTA RÝMAŘOV 
(pro volební období roku 2018 – 2026) 

 
Čl. I 

Úvodní ustanovení 

1. Jednací řád zastupitelstva města (dále jen „ZM) v Rýmařově je vydáván na základě zákonného 
zmocnění daného § 96 zákona č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), ve znění pozdějších 
předpisů – dále jen zákon o obcích. Jednací řád ZM upravuje přípravu, svolání, průběh jednání, 
usnášení a kontrolu plnění jeho usnesení, jakož i další otázky. 

2. O otázkách upravených tímto jednacím řádem, popř. o dalších zásadách svého jednání, rozhoduje 
ZM v mezích zákona. 

 

Čl. II  
Pravomoci zastupitelstva města 

1. ZM rozhoduje ve věcech, které náleží do samostatné působnosti obce, uvedených v § 84 a § 85 
zákona o obcích. 

2. ZM si vyhrazuje pravomoc ukládat úkoly starostovi a radě města ve věcech samostatné působnosti 

3. O otázkách neupravených tímto jednacím řádem ZM rozhoduje v souladu se zákonem a v jeho 
mezích. 

 

Čl. III 
Svolání zasedání zastupitelstva města 

1. ZM se schází podle potřeby, nejméně však jedenkrát za 3 měsíce. Řádná zasedání ZM se konají 
v termínech podle plánu práce, který schvaluje ZM na dobu jednoho roku. Mimořádné zasedání 
může být svoláno podle potřeby také k slavnostním příležitostem. Zasedání ZM svolává a zpravidla 
řídí starosta. Svolává je nejpozději do 7 dnů přede dnem zasedání. Požádá-li o to alespoň 1/3 členů 
zastupitelstva nebo hejtman kraje, je starosta povinen svolat zasedání zastupitelstva nejpozději do 
21 dnů ode dne, kdy žádost byla doručena obecnímu úřadu. 

2. Místostarosta, popřípadě jiný člen ZM svolá zasedání zastupitelstva tehdy, neučiní-li tak starosta 
v případech uvedených v odst. 1. 

3. Jestliže při zahájení jednání ZM nebo v jeho průběhu není přítomna nadpoloviční většina všech 
členů zastupitelstva, ukončí předsedající zasedání ZM a do 15 dnů svolá jeho náhradní zasedání. 

 

Čl. IV  
Příprava zasedání zastupitelstva města 

1. Přípravu zasedání ZM organizuje starosta podle programu navrženého radou města (dále jen „RM“) 
v součinnosti s komisemi, výbory a členy zastupitelstva. Přitom stanoví zejména: 

a) dobu a místo jednání 

b) odpovědnost za zpracování a předložení odborných podkladů 

c) způsob projednání materiálů 
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Při přípravě zasedání ZM spolupracuje RM s orgány města a s organizacemi nebo subjekty, jejichž 
činnosti se problematika připravovaná k projednání dotýká. 

2. Právo předkládat návrhy k projednání na zasedání ZM mají členové ZM, RM, výbory nebo těmito 
orgány pověřená osoba. Návrhy jsou předkládány především písemně, případně podle jejich obsahu 
ústně přímo na jednání ZM. 

3. Materiály, určené pro jednání ZM předkládá předkladatel prostřednictvím městského úřadu tak, 
aby mohly být doručeny v elektronické podobě na e-mail, který byl k tomuto účelu vytvořen, 
nejpozději do 3 dnů přede dnem zasedání ZM jeho členům. 

Ve výjimečných a odůvodněných případech mohou být materiály předloženy v kratším termínu, 
popř. před vlastním zasedáním zastupitelstva. V tomto případě bude v průběhu zasedání poskytnut 
dostatečný čas k jejich prostudování. 

4. Rada města: 

- určí způsob přípravy písemných materiálů a odpovědnou osobu za jejich zpracování, 

- zřídí pracovní komise nebo dočasné skupiny členů zastupitelstva, které budou spolupracovat 
na přípravě nebo posouzení připravovaných materiálů, na návrhu usnesení nebo na variantách 
řešení. 

5. Materiály pro zasedání ZM obsahují: 

 a) název materiálu, jméno předkladatele, případně zpracovatele materiálu, 

 b) důvodovou zprávu. 

  Důvodová zpráva musí obsahovat zejména: 

- rozbor současného stavu a zhodnocení hlavních problémů, 

- odkaz na usnesení rady, apod., kterým je přijetí návrhu doporučováno, zhodnocení dříve 
přijatých usnesení v dané záležitosti a vyžaduje-li to situace, rozbor právních, ekonomických a 
dalších aspektů dané problematiky, 

- cílové řešení, jehož se chce nebo předpokládá dosáhnout, 

- návrhy řešení a opatření vedoucí k dosažení cíle, včetně případných dopadů na rozpočet 
města, organizační struktury a vztahy, apod. Vyžaduje-li to situace, je návrh předkládán 
ve variantách se zdůvodněním jejich výhod a nevýhod, včetně návrhu předkladatele 
na optimální způsob řešení, 

- návrh usnesení včetně určení odpovědnosti za plnění a návrhu termínu, pokud to charakter 
usnesení vyžaduje. 

6. Materiály pro jednání musí být zpracovány přehledně, věcně a terminologicky správně a jasně;   je-
li to potřebné nebo účelné, jsou doplněny příslušnými přílohami tak, aby umožnily členům 
zastupitelstva komplexně posoudit problematiky a přijmout účinná opatření. Předkladatel 
odpovídá za to, že předkládaný materiál je v souladu s obecně závaznými právními předpisy, 
předchozími usneseními ZM a se schváleným rozpočtem, pokud jej nenavrhuje změnit. 

7. O místě, době a navrženém programu zasedání ZM, informuje MěÚ občany nejpozději do 7 dnů 
před zasedáním zastupitelstva, a to na úřední desce městského úřadu, prostřednictvím místního 
tisku, rozhlasu, webových stránkách, popř. jiným způsobem. 

 

 

Čl. V  
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Účast členů zastupitelstva města na jeho zasedání 

1. Členové ZM jsou povinni se zúčastnit každého zasedání zastupitelstva, plnit úkoly, které jim 
zastupitelstvo uloží, hájit zájmy občanů města a jednat a vystupovat tak, aby nebyla ohrožena 
vážnost jeho funkce. Zastupitelé jsou povinni se v případě nepřítomnosti omluvit starostovi 
s uvedením důvodu. Pozdní příchod nebo předčasný odchod omlouvá starosta (předsedající). 

2. Účast na zasedání stvrzují členové podpisem do prezenční listiny. 

 

Čl. VI  
Program zasedání 

1. Program zasedání ZM navrhuje RM nebo starosta (viz. čl. IV odst. 1). 

2. Na zasedání ZM může být jednáno jen o věcech, které jsou v programu obsaženy a o návrzích, 
s jejichž zařazením vysloví zastupitelstvo souhlas. Starosta sdělí návrh programu zasedání při jeho 
zahájení; o programu či o námitkách proti jeho obsahu rozhoduje ZM hlasováním. 

3. Požádá-li o to písemně člen ZM, posoudí RM nebo starosta zařazení jím požadovaného bodu 
do programu nejbližšího zasedání zastupitelstva. Nevyhoví-li, musí navrhovateli sdělit důvody 
nezařazení jeho návrhu. Trvá-li navrhovatel přesto na jeho projednání, rozhodne o zařazení 
do programu ZM. 

 

Čl. VII 
Průběh zasedání zastupitelstva města 

1. Zasedání ZM řídí zpravidla starosta. Řízením zasedání může být pověřen také místostarosta či jiný 
člen zastupitelstva v případě starostovy nepřítomnosti (dále jen předsedající). Účast vedoucích 
odborů MěÚ na zasedání ZM je povinná. Tajemník městského úřadu se zúčastňuje zasedání ZM 
s hlasem poradním. 

 O pozvání ředitelů případně pracovníků organizací založených, řízených nebo spravovaných 
městem rozhoduje starosta nebo zástupce starosty; ti je seznámí s účelem jejich účasti na zasedání 
tak, aby byli na jednání řádně připraveni.  

2. Předsedající řídí hlasování, jehož výsledek zjišťuje a vyhlašuje, ukončuje a přerušuje zasedání a dbá 
o to, aby mělo pracovní charakter a věcný průběh. 

3. V zahajovací části zasedání předsedající prohlásí, že zasedání ZM bylo řádně svoláno a vyhlášeno, 
konstatuje přítomnost nadpoloviční většiny členů, určí zapisovatele a dva členy zastupitelstva 
jako ověřovatele zápisu z tohoto jednání, umožní schválit návrhovou komisi, určí sekretáře 
návrhové komise z řad pracovníků městského úřadu (obvykle jím bude tajemník městského úřadu), 
dá schválit program jednání a rozhodnutí, zda diskuze bude probíhat ke každému bodu zvlášť. Určí 
také, zda místostarosta, případně jiný člen rady města podepíše spolu se starostou usnesení ze 
zasedání ZM. 

4. Předsedající musí udělit slovo, požádá-li o něj člen vlády nebo jím určený zástupce, senátor, 
poslanec nebo zástupce orgánů kraje. 

5. Úvodní slovo k hlavním zprávám přednese předkladatel, kterého určilo ZM nebo RM, a to tak, aby 
podstata věci byla jasná i občanům, kteří nemají k dispozici písemné podklady. Pokud jsou 
k projednávané problematice předložena samostatná stanoviska (např. komisí), udělí předsedající 
zástupci tohoto orgánu slovo ještě před zahájením rozpravy.  



Jednací řád ZM – str. 4 

6. V bodu programu „různé“ mají členové zastupitelstva možnost vystoupit se svými návrhy 
k projednání v zastupitelstvu. O zařazení návrhů přednesených v průběhu zasedání zastupitelstva 
na program jeho jednání rozhodne s přihlédnutím k náročnosti předkládaného návrhu 
zastupitelstvo (§ 94 zákona o obcích). 

7. Do rozpravy se přihlašují členové ZM písemně nebo zvednutím ruky v průběhu zasedání. Bez ohledu 
na pořadí přihlášek do diskuze musí být uděleno slovo tomu členovi zastupitelstva, který namítá 
nedodržení jednacího řádu nebo platných právních předpisů. Ostatním účastníkům, na které se 
vztahuje § 16 a § 17 zákona o obcích, udělí předsedající slovo v závěru rozpravy členů zastupitelstva; 
pokud to průběh rozpravy umožňuje nebo i vyžaduje, rovněž i v průběhu diskuze členů 
zastupitelstva k projednávanému bodu. K rozpravě je možno se přihlásit jen do doby, pokud 
předsedající neudělí závěrečné slovo nebo pokud rozpravu neukončí. 

 8. Osoba, na kterou se nevztahují práva vyplývající ze zákona o obcích, může vystoupit na jednání ZM 
pouze za předpokladu, že jeho stanovisko k projednání bodu programu bylo projednáno v RM a ta 
vydala souhlas s jeho vystoupením na jednání ZM. 

9. Předsedající musí udělit slovo, požádá-li o ně předseda některého osadního výboru. 

10. ZM může v průběhu zasedání hlasováním bez rozpravy body pořadu přesunout nebo sloučit 
rozpravu ke dvěma nebo více bodům. 

11. Do jednání ZM nemůže bez udělení slova předsedajícím nikdo vstupovat. 

12. ZM se tímto usnáší na omezujících opatřeních jednání: 

- každý zastupitel může vystoupit v téže věci nejvýše dvakrát, 

- doba diskuzního vystoupení je omezena maximálně na 3 minuty, u předkladatele materiálu 
na 7 minut), 

- technické poznámky se zkracují na dobu 2 minut. 

13. Člen zastupitelstva, u něhož skutečnosti nasvědčují, že by jeho účast na projednávání a rozhodování 
záležitosti v orgánech města mohla znamenat výhodu nebo škodu pro něj samotného nebo osobu 
blízkou, pro fyzickou nebo právnickou osobu, kterou zastupuje (střet zájmů), je povinen sdělit tuto 
skutečnost před projednáním konkrétního bodu programu zastupitelstvu. O tom, zda existuje 
důvod pro vyloučení z projednávání a rozhodování této záležitosti, rozhoduje zastupitelstvo. 

14. Návrh na ukončení rozpravy může podat kterýkoliv člen zastupitelstva a o jeho návrhu se hlasuje 
bez rozpravy. 

15. Vystoupení předsedajícího nebo jiného řečníka, kterému bylo uděleno slovo, nesmí být žádným 
způsobem rušeno. Ruší-li někdo zasedání, může být předsedajícím vykázán ze zasedací síně. 
Předsedající má pravomoc odebrat slovo tomu, kdo se nevyjadřuje k projednávanému tématu.  

16. Člen ZM, který návrh uváděl, má právo v závěru rozpravy k téže věci vystoupit jako poslední řečník. 

17. Starosta předkládá ZM k rozhodnutí usnesení RM v otázkách samostatné působnosti, jehož výkon 
byl starostou pozastaven pro nesprávnost. Je povinen věc vysvětlit a zdůvodnit předkládaný návrh. 
ZM rozhodne hlasováním o zrušení dotčeného usnesení RM. 

18. Po projednání veškerých záležitostí členy zastupitelstva, má občan města právo vyjádřit svá 
stanoviska k projednávaným věcem poté, co se o slovo přihlásí a předsedající mu slovo udělí. 
Z důvodu zamezení neodůvodněných průtahů tento jednací řád stanovuje maximální délku 5 minut 
k vyjádření. Z důvodu zachování důstojného průběhu jednání může předsedající vyjádření občana 
přerušit, jestliže neodpovídá zásadám slušného chování.   

Čl. VIII  
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Usnesení zastupitelstva města 

1. Usnesení musí obsahově odpovídat výsledkům jednání ZM. Závěry, opatření a způsob kontroly musí 
být v usnesení formulovány stručně, adresně, s termíny a osobní odpovědností za splnění 
ukládaných úkolů. 

2. Usnesení ze zasedání ZM se vyhotovuje písemně; podepisuje jej starosta spolu s místostarostou, 
nebo jiný radní určený na zasedání zastupitelstva. 

3. Usnesení ze zasedání se nejpozději do 5 pracovních dnů po zasedání zveřejňují elektronicky 
a pro vedoucí odborů a zaměstnance MěÚ jsou zveřejněny na intranetu MěÚ.  

 

Čl. IX  
Hlasování 

1. ZM je schopno se usnášet, je-li přítomna nadpoloviční většina všech jeho členů. Hlasování 
se provádí veřejně zdvižením ruky pro návrh nebo proti návrhu. Hlasování se lze i zdržet. Usnesení 
je přijato, hlasuje-li pro návrh nadpoloviční většina všech členů ZM. Zastupitelstvo může 
rozhodnout hlasováním, zda o některých záležitostech, zejména volbě nebo jmenování, se bude 
hlasovat tajným hlasováním. Tajné hlasování řídí volební komise, zvolená z řad členů zastupitelstva. 
ZM si může vyhradit potřebný čas k prostudování návrhů usnesení. 

2. Obsahuje-li materiál předkládaný ZM k projednání návrh usnesení a k tomuto návrhu nebyly 
v průběhu řádné rozpravy vzneseny žádné připomínky ani pozměňovací návrhy, může dát 
předsedající o návrhu usnesení hlasovat ihned po ukončení diskuze. 

3. Návrhy usnesení, ke kterým byly v průběhu rozpravy (diskuze) vzneseny připomínky nebo jiné 
návrhy, zpravidla projedná před hlasováním návrhová komise a její předseda předloží ZM 
doporučené znění návrhu usnesení. 

4. Vyžaduje-li povaha usnesení, aby zasedání zastupitelstva hlasovalo o jednotlivých bodech 
navrženého usnesení, stanoví jejich pořadí pro postupné hlasování předsedající. 

5. V případě, že byly uplatněny pozměňující návrhy, nechá předsedající hlasovat nejprve o těchto 
změnách a poté o ostatních částech návrhu usnesení. 

6. V případě, že je předložen návrh usnesení v několika variantách, hlasuje zastupitelstvo nejprve 
o variantě doporučené. V případě uplatnění protinávrhu, hlasuje se nejdříve o tomto protinávrhu. 
Schválením jedné varianty se považují ostatní varianty za nepřijaté. 

7. Jestliže předložený návrh nezískal při hlasování potřebnou většinu, může se ZM na návrh 
předsedajícího usnést na dohodovacím řízení. Předsedající v tomto případě vyzve členy 
zastupitelstva, aby jmenovali zástupce pro toto řízení, a zasedání ZM přeruší. Dohodovací řízení řídí 
předsedající. Dojde-li k dohodě, která nasvědčuje tomu, že upravený návrh získá potřebnou většinu, 
předsedající obnoví přerušené zasedání zastupitelstva, přednese upravený návrh a dá o něm 
hlasovat. Nezíská-li upravený návrh potřebnou většinu, prohlásí jej předsedající za odmítnutý. 

8. Nepřijme-li zastupitelstvo navržené usnesení nebo žádnou z jeho předložených variant, 
ani upravený návrh z dohodovacího řízení, odloží předsedající hlasování o tomto usnesení 
na následující zasedání ZM. 

9. O jednotlivých návrzích usnesení k různým záležitostem se zpravidla hlasuje odděleně. Předsedající 
může navrhnout společné hlasování o skupině návrhů; tento způsob hlasování předsedající nechá 
schválit ZM. 

Čl. X  



Jednací řád ZM – str. 6 

Dotazy členů zastupitelstva města 

1. Členové ZM mají právo 

- vznášet dotazy, připomínky a podněty na radu a její jednotlivé členy, na výbory, komise 
a statutární orgány právnických osob, které město zřídilo nebo založilo, 

- požadovat od zaměstnanců města zařazených do městského úřadu informace ve věcech, které 
souvisejí s výkonem funkce člena zastupitelstva. 

Dotazy, připomínky a podněty mohou být podány během zasedání v kterémkoliv stádiu jeho 
jednání, zejména však v pravidelném bodu pořadu vyhrazeném této problematice. Tím není 
omezeno právo předkládat návrhy, dotazy, připomínky a podněty i mimo zasedání zastupitelstva (§ 
82 zákona o obcích). 

2. Na dotazy a připomínky odpovídá dotazovaný bezodkladně. Na připomínky, jejichž obsah vyžaduje 
prošetření nebo provedení jiného opatření, odpoví písemně, nejdéle však do 30 dnů. Dotazovaný 
odpoví, pokud poskytnutí informace nebrání zákony upravující mlčenlivost nebo zákaz jejich 
zveřejnění. Není-li možné připomínku nebo podnět v tomto termínu vyřídit, musí být informována 
RM o stavu šetření a příčinách, které vedou k oddálení termínu vyřízení. 

3. Souhrnnou zprávu o vyřízení připomínek a dotazů předkládá RM zastupitelstvu města na jeho 
následujícím zasedání. Pokud tazatel vyjádří v této souvislosti nespokojenost s vyřízením svého 
dotazu, zaujímá k tomu konečné stanovisko ZM. 

4. Uplatněné dotazy na jednání ZM a odpovědi na ně se zaznamenávají v zápise a je o nich a jejich 
vyřízení vedena evidence u městského úřadu. 

 

Čl. XI  
Ukončení zasedání zastupitelstva města 

Předsedající prohlásí zasedání za ukončené, byl-li program jednání vyčerpán a nikdo se již nehlásí 
o slovo. Rovněž prohlásí zasedání za ukončené, pokud v průběhu zasedání klesl počet přítomných členů 
zastupitelstva pod nadpoloviční většinu nebo z jiných závažných důvodů, a to zejména tehdy, pokud 
nastaly skutečnosti znemožňující nerušené jednání. Starosta v těchto případech svolá zasedání k 
projednání zbývajícího programu znovu, a to nejpozději do 15 dnů. 

 

Čl. XII 
Pracovní komise 

1. Pro přípravu stanovisek a expertiz může ZM zřídit pracovní komise. 

Do těchto pracovních komisí ZM navrhuje své členy a podle potřeby další odborníky a experty. 

2. Funkce pracovních komisí končí splněním úkolu, nejpozději skončením zasedání ZM, které v dané 
záležitosti přijalo příslušné rozhodnutí. 

 

Čl. XIII  
Organizačně technické záležitosti zasedání zastupitelstva města 

1. Přípravu, organizační a technické zabezpečení zasedání ZM zajišťují tajemníkem určené odbory 
MěÚ. Příslušný uvolněný člen ZM koordinuje plnění úkolů k přípravě zasedání všech zapojených 
orgánů a organizací. 
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2. O průběhu jednání zastupitelstva se pořizuje zápis, za jehož vyhotovení odpovídá městský úřad. 
Vede také evidenci usnesení jednotlivých zasedání a soustřeďuje zprávy o jejich plnění. 

3. Schválený zápis dosvědčuje průběh jednání a obsah usnesení. Jeho nedílnou součástí 
je vlastnoručně podepsaná listina přítomných, návrhy a dotazy, podané při zasedání písemně. 

4. V zápisu se uvádí: 

- den a místo jednání, 

- hodina zahájení a ukončení, 

- doba přerušení zasedání, 

- jména určených ověřovatelů zápisu a zapisovatele, jména schválených členů návrhové komise, 

- jména omluvených i neomluvených členů zastupitelstva, 

- program zasedání, 

- průběh rozpravy se jmény řečníků, 

- podané návrhy, dotazy a připomínky, 

- výsledek hlasování, 

- schválené znění usnesení, 

- další skutečnosti, které by se podle rozhodnutí členů ZM měly stát součástí zápisu. 

5. Zápis se vyhotovuje do 10 dnů po skončení zasedání zastupitelstva a podepisuje jej starosta nebo 
místostarosta a určení ověřovatelé. Musí být uložen na městském úřadě k nahlédnutí členům ZM, 
všem občanům města starším 18 let, cizím státním občanům, jsou-li ve městě hlášeni k trvalému 
pobytu, stanoví-li tak mezinárodní smlouva a osobám starším 18 let, které vlastní na území města 
nemovitost. 

5. Zápis, proti kterému nebyly podány námitky, je považován za schválený.  

6. O námitkách člena ZM proti zápisu rozhodne nejbližší zasedání ZM po vyjádření ověřovatelů zápisu. 

 

Čl. XIV  
Zabezpečení plnění usnesení a kontrola plnění 

1. RM projedná a na nejbližším zasedání předloží plnění úkolů z usnesení zastupitelstva (kontrola 
usnesení za zasedání ZM). Návrh RM předkládá tajemník MěÚ. 

2. RM zároveň předkládá zastupitelstvu i zprávu o činnosti rady města. 

 

Jednací řád Zastupitelstva města Rýmařov byl projednán a schválen dne 24.11.2022.  

 
 
       ................................................                        ................................................. 
         Ing. Luděk Šimko            Ing. Lenka Vavřičková  

        starosta          místostarosta 
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Zápis č. 4 
ze zasedání zastupitelstva města, konaného v řádném termínu 09.02.2023 

 
Zasedání zahájil starosta města Ing. Luděk Šimko jako předsedající v 17:00 hodin. Účast 20 přítomných 
členů je doložena prezenční listinou přiloženou k zápisu. Jedna členka (p. Chlebcová) byla řádně 
omluvena. Mgr. Kohoutková přišla 17:32. Zasedání se účastnila tajemnice MěÚ Mgr. Monika 
Krykorková jako sekretář. 
 
Na začátku zasedání starosta popřál sedmi členům zastupitelstva k narozeninám (R. Musil, 
Mgr. M. Kohoutková, Bc. R.  Zapletalová, Ing L. Konvičný, Mgr. J. Taufer, M. Furik, Ing. A. Lašáková).  
 
1/ Starosta doporučil program dnešního zastupitelstva, který byl uveden na pozvánkách a plakátech  
 
Program  
 

1. Složení slibu nového člena zastupitelstva města Mgr. Martiny Kohoutkové 
2. Schválení programu zasedání Zastupitelstva města Rýmařova dne 09.02.2023 

- Zvolení návrhové komise 
- Zvolení ověřovatelů zápisu a usnesení 

3. Zpráva o činnosti rady města 
4. Kontrola usnesení ze zasedání zastupitelstva města 
5. Akční plán 
6. Výstavba domu se zvláštním režimem 
7. Komentář k předběžným výsledkům hospodaření za rok 2022 

Výhled hospodaření města k 31.12.2023 – rozpočtová opatření č. I 
8. Majetkové záležitosti 

- přeschválení usnesení č. 1220/25/22 ze dne 20.09.2022 prodej části pozemku parc. č. 92 
v k.ú. Jamartice  

- žádost o prodloužení lhůty: 
- žádost o prodloužení lhůty: 
- přeschválení usnesení č. 1033/21/21 ze dne 09.12.2020 prodej části pozemku 

parc. č. 1030/2 v k.ú. Rýmařov  
- přeschválení usnesení č. 920/19/21 ze dne 23.09.2021 vykoupení části pozemku 

parc. č. 1035/2 v k.ú. Rýmařov 
- výkup pozemku parc. č. 1587 
- pozemek parc. č. 1123 – zastavěná plocha a nádvoří, o výměře 1 359 m2, v k.ú. Rýmařov 

9. Záměr směny vodovodu „Technická infrastruktura Edrovice II.A“ za akcie VAKu Bruntál, a.s. 
10. Návrh na předčasné splacení jednoho ze tří úvěrů města 
11. Návrh na založení spořícího účtu 
12. Zpráva o stavu dluhů k 31.12.2022 
13. Zastupování města Rýmařov v dozorčí radě Nemocnice AGEL Podhorská a.s. 
14. Žádosti o příspěvek z rozpočtu města v rámci Programů podpory zájmových aktivit v Rýmařově 

na rok 2023 
15. Žádosti o příspěvek z rozpočtu města na rámci Programu podpory tělovýchovy a sportu 

v Rýmařově na rok 2023 
16. Městské muzeum Rýmařov – žádost o navýšení neinvestičních příspěvku na realizaci projektů 
17. Žádost o změnu smlouvy č. 9256010053 na realizaci DPS Revoluční 
18. Plán kontrol kontrolního výboru Zastupitelstva města Rýmařova na I. pololetí roku 2023 
19. Různé 
20. Podněty, dotazy a připomínky členů zastupitelstva města 
21. Připomínky a náměty občanů 
22. Usnesení a závěr 
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Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schválilo program 4. zasedání Zastupitelstva města Rýmařova, konaného 
v řádném termínu dne 09.02.2023. 
St – hlasování o programu         19 pro 
schváleno usnesení č. 99/4/23 
 
 

Složení návrhové komise: 
předseda – Ing. Petr Klouda 
členové – Mgr. Zdeňka Sedláčková a Ing. Andrea Lašáková, MSc.  
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schválilo návrhovou komisi 4. zasedání Zastupitelstva města Rýmařova, 
konaného v řádném termínu dne 09.02.2023 ve složení: Ing. Petr Klouda, Mgr. Zdeňka Sedláčková 
a Ing. Andrea Lašáková, MSc. 
St – hlasování o složení návrhové komise       19 pro 
schváleno usnesení č. 100/4/23 
 
Ověřovatelé zápisu: 
Bc. Růžena Zapletalová a Bc. Michal Kaláb 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schválilo ověřovatele zápisu z 4. zasedání Zastupitelstva města Rýmařova, 
konaného v řádném termínu dne 09.02.2023 ve složení: Bc. Růžena Zapletalová a Bc. Michal Kaláb. 
 
Ověřovatelé usnesení: 
Ing. Luděk Šimko a Ing. Lenka Vavřičková 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schválilo ověřovatele usnesení z 4. zasedání Zastupitelstva města Rýmařova, 
konaného v řádném termínu dne 09.02.2023 ve složení: Ing. Luděk Šimko a Ing. Lenka Vavřičková. 
St – hlasování o navržených usneseních        19 pro 
schváleno usnesení č. 101 - 102/4/23 
 
 
Zápis provede pracovnice MěÚ Světlana Laštůvková. 
Rozprava bude vedena ke každému bodu programu samostatně. 
 
 

(přiložené materiály ke každému bodu jsou nedílnou součástí zápisu) 
(zvukový záznam ze zasedání je přiložen k zápisu) 

 
 
2/ Zpráva o činnosti Rady města Rýmařov za období od 15.12.2022 do 08.02.2023 
 (prac. označ. návrhu usnesení 6/4) 
(materiál je přiložen k zápisu), seznámila tajemnice 
Bez dotazů a připomínek 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města se seznámilo se zprávou o činnosti rady města za období od 15.12.2022 
do 08.02.2023. 
St – hlasování o návrhu 6/4         19 pro 
schváleno usnesení č. 103/4/23 
 
3/ Kontrola usnesení ze zasedání zastupitelstva města č. 3/2022 (prac. označ. návrhu usnesení 7/4) 
(materiál je přiložen k zápisu), seznámila tajemnice 
Bez dotazů a připomínek 
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Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města se seznámilo s kontrolou usnesení ze zasedání zastupitelstva města č. 3/2022 
ze dne 15.12.2022. 
St – hlasování o návrhu 7/4         19 pro 
schváleno usnesení č. 104/4/23 
 
4/ Akční plán na rok 2023 (prac. označ. návrhu usnesení 8/4) 
(materiál je přiložen k zápisu), seznámil starosta 
Starosta informoval o chybě, která zůstala v akčním plánu z listopadového zastupitelstva u akce hřiště 
v Jamarticích 1 700 000 Kč. Správně tam má být 460 000 Kč plnění loňského roku a 4 mil. 300 tisíc Kč 
plnění roku 2023. Dále starosta vyjmenoval akce, které se připravují, dokončují, soutěží a zmínil 
rozšíření akčního plánu.  
Diskuze:  
Ing. Klouda – text k akčnímu plánu obsahuje model tvorby ceny. Myslím si, že model v přípravě hřišť 
úplně selhal. V loňském roce se začínalo u hřiště Janovice na částce 1 mil. 290 tisíc Kč a skončilo 
na částce přes 3 mil. 50 tisíc Kč. U skateparku částka začínala na 4.320.000 Kč a skončila 
na 9 mil. 760 tisíc Kč. U hřiště Jamartice částka začínala a plánovala se na 2 mil. 700 tisíc Kč skončila 
na 4 mil. 880 tisíc. Kdo pohlídá záležitost při plánování, když dáme nějaký limit? Je vůbec odpovídající, 
tak drahé hřiště pro Jamartice za 5 milionů korun? Je to v proporcích, když tam bydlí 200 lidí? Nejsou 
tam vůbec žádné děti. Jsou tam jenom nepřizpůsobivý. Je vůbec možné v Jamarticích stavět hřiště 
za 5 milionů korun? Jestli někdo hlídá tyto proporce, že se začne na nějaké částce a pokračuje to bez 
toho, aniž by si těch čísel někdo všiml? V Jamarticích nebydlí ani 200 lidí a když máme po odečtení daně 
z nemovitosti 20 000 Kč na 1 člověka, to je částka 400 000 Kč. To je daň z obce Jamartice. Postavíme 
tam hřiště za 5 mil.? To je 12letá produkce Jamartic, a ještě tam děláme cesty, údržbu, zeleň, osvětlení 
atd. To je bez proporcí. Hřiště na vesnicích, kde je 150, 200 lidí stačí daleko menší hřiště. Jednoduchá 
výbava, aby si tam „čutali“ a mohli zahrát nějakou hru. Oni ani nesloží žádný tým. To je můj názor. Je to 
neadekvátní. Když se bude plánovat hřiště v Harrachově a v Novém Poli, tak bychom se měli pobavit, 
jak to bude velké. 
St – při odhadech jsme vycházeli z čísel, které byly rok a půl staré, z cen, když jsme budovali hřiště 
na základní škole, kde se rozpočet původně pohyboval v těchto částkách. Co se týká Jamartic, není to 
jen o dětech a je tam nepřizpůsobivý jeden dům. Není to jenom pro děti, je to pro celou místní část 
i pro dospělé. Je pravda, že částka je vysoká, ale když se podíváme na všechny rekonstrukce, tak ceny 
rostou rapidně nahoru. Dnes za 500 000 Kč nic neuděláme. Je to vysoutěžené, už jsme to navrhli.  
Ing. Klouda – ano, ale je na místě redukce vybavení nebo redukce té podoby. Když byl návrh za 1,5 mil. 
Kč a cena se vyšplhala na 5 mil. Kč, tak je na místě to zredukovat, nebo stačí s tím pracovat.  
Ing. Kala – dotaz k zimnímu stadionu. K zastřešení. V jakém to je stavu? 
St – požádali jsme kolik by stála konstrukce. Musel by být zpracovaný projekt a dále starosta vysvětlil, 
jak by konstrukce vypadala. Nechali jsme si nacenit dvě řešení – popsal je. Chtěli jsme mít představu, 
v jakých cenových relacích se pohybujeme. Když si k tomu přidáme stavební činnost, projektování, 
tak jsme někde na 20 - 25 mil. Kč. Chtěli jsme vědět, jak se budeme orientovat v čase. Nyní víme 
nějakou částku a na komisích se budeme bavit, jestli projekt podpoříme a necháme zpracovat projekt. 
Narážíme na účastníky řízení. Měla by to být práce projektanta už i vůči účastníkům, kterých se bude 
stavba dotýkat. Zkrachovali jsme se stavbou v r. 2012, kdy byl poslední projekt. 
Ing. Kala – dotaz vodní nádrž Edrovice? V jakém stavu to je? Protože na Kraj i na MSK mají přijít peníze 
z EU  
St – máme podepisovat smlouvu s p. Hořákem. To bylo největší množství pozemků, které byly 
pod nádrží. Ještě jsou tam dva vlastníci - Pozemkový úřad a paní Hanáková. Už jsme oslovili 
projektanty, kteří by případně toto projektovali a nechali jsme si nacenit kolik by stála projektová 
dokumentace. U projektové dokumentace se budeme pohybovat 1,5 až 2 miliony. Nechali jsme udělat 
předběžnou nabídku a tu budeme soutěžit. Podle toho, jaká cena bude, tak budeme soutěžit. 
R. Musil – navázal bych na diskuzi ohledně zastřešení zimního stadionu. Návrh je, zda bychom neměli 
nejdříve splnit resty z r. 2012. Dodělat zastřešení zimního stadionu, a ne hned budovat novou 
fotbalovou tribunu. Údržba zimního stadionu stojí spoustu peněz. Musí se mrazit, led je špatný nebo 
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sněží. Rolba se musí pronajímat. Zda by nebylo lepší začít řešit zimní stadion co nejrychleji a posunout 
tyto další akce. 
St – určitě projde návrh komisemi. Vždy jsme tam naráželi na účastníky řízení, kteří nám zastřešení 
zatrhli. V roce 2012, když se projekt chystal na dotační titul, byl předimenzovaný, ale dotační titul to 
podmiňoval. Stejná hala by byla dnes odhadována možná v řádu pět, šest desítek milionů korun. Dnes 
se bavíme o levnější verzi, s tím, že předpokládám, že bychom to celé museli financovat z našeho 
rozpočtu, protože nepředpokládám, že bude vyhlášen nějaký dotační titul. Když dotační titul bude, 
tak je vesměs u sportu navázaný na mládež a tu mládež tam máme jen u malých. Oni požadují průřez 
celou věkovou strukturou. Co se týká fotbalového stadionu je připravený projekt. Dali jsme ho 
na dotační titul, tam podmínky splníme. Kdybychom je splnili i u hokejového klubu, tak to bude úplně 
ideální. Je to na pět, šest let práce, než bychom se někam dostali. Pokud se domluvíme, že zimní stadion 
opravíme, tak bychom to museli financovat ze svého rozpočtu. 
R. Musil – zmínili se tady účastníci řízení. Myslíme paní, co bydlí vedle zimního stadionu? Jde hlavně 
o to, aby se daná věc účastníkům řádně vysvětlila a nekolovala nějaká fáma Rýmařovem. 
St – sdělil, že paní v této věci byla neoblomná.  
Ing. Klouda – ano je to tak. 
R. Musil – dále dodal, že kdyby byl zimní stadion zastřešen, tak bychom tady měli základnu i hokejistů.  
Problém s trenéry. Tréninky nesmí být, když jsou tréninky fotbalu.  
St – alfa omega byli v r. 2012 účastníci řízení. Už to mohlo stát. Materiál půjde do komisí a pokud projde 
přes účastníky řízení, necháme zpracovat projektovou dokumentaci. Dále zmínil, že pokud budeme 
chtít v příštím roce provozovat zimní stadion, budeme muset udělat výběrové řízení na rolbu, která je 
nyní 50 let stará. 
Bez dalších dotazů a připomínek 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schválilo Akční plán města Rýmařov na rok 2023 dle předloženého návrhu. 
St – hlasování o návrhu 8/4      18 pro, 1 se zdržel (Musil) 
schváleno usnesení č. 105/4/23 
 
    přišla Mgr. Kohoutková 17:32 
 
5/ Výstavba domu se zvláštním režimem (prac. označ. návrhu usnesení 9/4) 
(materiál je přiložen k zápisu), podrobně seznámil starosta 
Diskuze: 
Ing. Kala – ČSSD podpoří tento projekt - výstavbu domu se zvláštním režimem. Měl dotaz, zda bude 
dotace 80 mil. jak je uvedeno v materiálu? 
St – ano 
Ing. Klouda – dotaz, zda je dům se zvláštním režimem v Rýmařově potřeba? Protože peníze jsou 
poměrně velké a vše, o čem se tady bavíme, se točí kolem peněz. Jedenáct míst je v Dolní Moravici 
a město tam má předplacených sedm míst. 
Mgr. Staňková – vysvětlila, že do domova bereme klienty převážně z Rýmařova. Lidé chtějí zůstávat 
v této lokalitě, z toho důvodu, že tady mají příbuzné. Není specifikované, jestli má město jedenáct míst, 
co se týká domova pro seniory, nebo domova se zvláštním režimem. Mám to opravdu zmapované 
a můžu to i doložit, že jedenáct lůžek pro osoby s chorobou Alzheimerovou je strašně málo. Tím, že se 
chodilo dříve do důchodu, tak věková hranice byla nižší a klienti měli zájem o domov pro seniory. 
Nebyly příspěvky na péči. Byla bezmocnost, která byla nízká. V dnešní době jsou příspěvky daleko vyšší 
a lidé, kteří nechtějí chodit do práce, tak o ty seniory, kteří nemají tuto Alzheimerovu chorobu, se 
postarají doma. O osoby s Alzheimerovou chorobou je velmi těžká péče, a to opravdu rodina 
nezvládne, protože ti lidé nejsou orientovaní v čase a v prostoru. A to není, že musí být upoutaní na 
lůžko. Oni utíkají a vyžadují opravdu nadstandardní péči.  
Ing. Klouda – jde mi spíše o četnost. Zda je kapacita nastavená na mikroregion 
Mgr. Staňková – myslím si, že do budoucna bude kapacita i malá 
Ing. Klouda – město službu dotuje 320 tis. každý rok, možná 350 tis. na sedm míst, to je zhruba 50 tis. 
na jedno místo. Budeme dlouhodobě 39 míst dotovat. Odhaduji 2 mil. ročně. A co zařízení a vybavení?  
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Viděl bych rád ekonomiku, abychom věděli, kolik budeme hradit ročně. Aby to nebylo třeba 10 mil. 
ročně. Co okolní obce? Jde o to, aby to nebralo jen z našeho rozpočtu jako jediného významné peníze  
St – primárně by byl provoz hrazen z velké části z Kraje přes stát. Město to bude stát do budoucna 
nějaké peníze, ale když dáváme peníze do kultury, sportu, tak i sociální sféru musíme podpořit.  
Ing. Klouda – musíme, to je pravda, jenomže tady ty peníze, které šly z kraje nebo ze státu byly nejisté. 
Dále se Ing. Klouda dotazoval, proč není výstavba v areálu té nemocnice? Když tam mohl vzniknout 
dům mnohem větší, protože já to považuju, že je to v ideálním prostředí. 
St – to je v areálu nemocnice. Je navrženo těsně za, ale projektant s tím bude hýbat a dále vysvětlil, jak 
by to bylo situováno v areálu nemocnice. Nechceme kácet lípy. 
Ing. Klouda – považuji za úplně ideálně místo dětského oddělení. 
St – tam není prostor pro okolí. To je to, co nám vytýká projektant a dotační titul, že lidé potřebují jít 
ven, a potřebují jet do uzavřeného prostoru. Budeme se snažit vsunout dům co nejvíc do areálu, 
ale jsme limitováni i těmi podmínkami. Nerad bych kácel lipovou alej 
Ing. Klouda – zóna, jak je nakreslená, by byla atraktivní pro stavbu rodinných domků. Okrajová zóna 
města, atraktivní pro zájemce, možná by si zaplatili i sítě. 
St – z poloviny je tam vysoké napětí. Budeme se snažit vsunout nejvíce do areálu. Bylo by to i na úkor 
lipové aleje. 
Ing. Klouda – dobře, aleje by byla škoda. 
St – do usnesení doplníme pozemek nemocnice 451/1 v k.ú. Rýmařov 
Zastupitelé souhlasí 
Bez dalších dotazů a připomínek 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schválilo výstavbu Domu se zvláštním režimem (DZR) na pozemcích 
parc. č. 474/1, 474/3 a 451/1 v k.ú. Rýmařov a podání žádosti o dotaci na výstavbu do nejbližšího 
možného dotačního programu, který svým obsahem umožňuje realizaci DZR. 
St – hlasování o návrhu 9/4         19 pro 
schváleno usnesení č. 106/4/23 
 
Starosta přerušil zasedání zastupitelstva města a vyzval Mgr. Martinu Kohoutkovou, aby složením slibu 
zastupitele stvrdila akceptaci mandátu členky zastupitelstva města Rýmařov. Složením slibu člena 
zastupitelstva se Mgr. Kohoutková stala právoplatnou členkou zastupitelstva města Rýmařov 
s hlasovacím právem. 
 
6/ (v programu jako bod 1)/Složení slibu nového zastupitele: 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města vzalo na vědomí složení slibu nového člena Zastupitelstva města Rýmařov 
Mgr. Martiny Kohoutkové. 
St – hlasování o navržených usneseních    19 pro, 1 se zdržela (Kohoutková) 
schváleno usnesení č. 107/4/23 
 

(prac. označ. návrhu usnesení 10/4) 
(podrobný materiál je přiložen k zápisu), blíže seznámil starosta 
Diskuze: 
Ing. Ovčačík – z akčního plánu vychází, že nám chybí podle předběžných čísel zhruba 14 milionů korun. 
St – z akčního plánu? 
Ing. Ovčačík – na rok 2023  
ST – všechny akce, které jsou uvedeny v akčním plánu na rok 2023 máme finančně pokryté. Investice 
zhruba za 120 mil. a ještě máme rezervu 33,5 mil. Starosta dovysvětlil, že některé akce jsou 
vysoutěžené, některé jsou odhadnuté. Akční plán je finančně pokrytý. 

7/ Komentář k předběžným výsledkům hospodaření za rok 2022, 
Výhled hospodaření města k 31.12.2023 – rozpočtová opatření č. I 
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Ing. Klouda – dotaz, jestli jste přijali nějaké opatření nebo usnesení v radě, ve vedení města, aby se 
neopakovala situace, že odhady konečného výsledku v rozpočtu jsou tak nepřesné a rozpočet ztrácí 
hodnověrnost, protože je tam spoustu chyb. Jestli jste to nějak přehodnocovali? 
St – usnesení k tomu nemáme, co se týká rady, ale bavili jsme se o tom, že je potřeba více na rozpočtu 
pracovat, upřesňovat ho, abychom měli rozpočet co nejvíce důvěryhodný. 
Ing. Klouda – doplnil co se týká akcí, na které máme požádáno o dotaci, tak si myslím, že se časově 
hodně rozprostřou do nějaké delší doby a finančně to zvládneme. Dále se dotazoval, jak hospodaří 
naše společnosti Teplo a Městské služby? Myslím si, že do určité míry hospodaří tak jako my a mají 
na svých zůstatcích poměrně velké hodnoty, a můžeme rychle mobilizovat poměrně velké částky 
do našeho rozpočtu tím, že se s nimi dohodneme a za komerční úvěr si půjčíme…… 
St – doplním - společnost Teplo díky tomu, jak stoupaly ceny plynu nahoru, tak má velké zálohy 
na nákup plynu, musela si od města půjčovat 10 milionů, aby byla schopna pokrýt investice i náklady, 
protože neměla cash flow. Městské služby jsou na tom trochu lépe. Určitě dotace budou v čase, 
nebudou to naráz. Nyní je otázka i dotačních titulů. Budou se moci přesouvat i z roku na rok. Možná si 
pomůžeme i časově 
Ing. Klouda – některé tituly jsou nastaveny tak, a to by mělo být v podmínkách, že financování je 
souběžné. Jednak z dotace a jednak z vlastního.  
St – většina je ex post.  
Ing. Ovčačík – máme přebytek 33 mil., celkem akce z dotací je za 200 mil. s DZR 300 mil. Kč – museli 
bychom financovat za vysoké procento. Má smysl se o tom bavit? 
St – jde o naši úspěšnost. Pokud ve více, pak bychom to museli řešit.  
Dále proběhla diskuze o dotačních titulech a jejich řešení. 
Bez dalších dotazů a připomínek 
Návrh usnesení: 

a) Zastupitelstvo města vzalo na vědomí předběžnou zprávu o hospodaření města ke dni 
31.12.2022.  

b) Zastupitelstvo města schválilo zvýšení objemu rozpočtových příjmů roku 2023, o částku 
+ 6.132,88 tis. Kč, včetně úprav v jednotlivých položkách příjmů, podle předloženého návrhu,  

c) Zastupitelstvo města schválilo zvýšení objemu operací financování roku 2023, o částku 
+ 27.443,66 tis. Kč, včetně úprav v jednotlivých položkách, podle předloženého návrhu,  

d) Zastupitelstvo města schválilo zvýšení objemu rozpočtových výdajů roku 2023, o částku 
+ 33.576,54 tis. Kč, včetně úprav v jednotlivých položkách výdajů, podle předloženého 
návrhu,  

e) Zastupitelstvo města schválilo I. úpravu závazných ukazatelů rozpočtu 2023, 
dle předloženého návrhu.  

St – hlasování o návrhu (a) - 10/4        20 pro 
St – hlasování o návrhu (b) - 10/4        20 pro 
St – hlasování o návrhu (c) - 10/4        20 pro 
St – hlasování o návrhu (d) - 10/4        20 pro 
St – hlasování o návrhu (e) - 10/4        20 pro 
schváleno usnesení č. 108/4/23 
 
8/ Majetkové záležitosti – záměry prodejů nemovitostí, prodeje nemovitostí, různé – HK (prac. 
označ. návrhu usnesení 11 - 17/4) 
(podrobný materiál je přiložen k zápisu), blíže seznámil starosta 
 

Záměry prodejů nemovitostí (11 – 17/4) 

a) Zastupitelstvo města schválilo usnesením č. 1220/25/22 ze dne 20.09.2022 prodej části pozemku 
parc. č. 92 v k.ú. Jamartice, dle předloženého návrhu Josefovi XXXXXXX a Jiřině XXXXXXX, oba 
trvale bytem Jamartice XX, 795 01 Rýmařov, do podílového spoluvlastnictví (každý ½), za cenu 
dle znaleckého posudku + náklady spojené s převodem. 
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b) Žádost o prodloužení lhůty: 
Žádost Jakuba Skoupila, Rudé armády 608/35, 795 01 Rýmařov o prodloužení lhůty k získání 
stavebního povolení na stavbu rodinného domu na pozemku parc. č. 3148/7 k.ú. Rýmařov, 
obec Rýmařov. Žadatel požádal o prodloužení lhůty pro podání Výzvy, která byla dle smlouvy 
stanovena do 15.02.2023. Požaduje prodloužení o 12 měsíců, tzn. do 15.02.2024, z důvodu 
zpoždění dodání projektové dokumentace.  
 

c) Žádost o prodloužení lhůty:  
Žádost Styroproperty Rýmařov s.r.o., Zlonínská 99, 250 63 Čakovičky o prodloužení lhůty k získání 
stavebního povolení či jiného opatření příslušného orgánu veřejné správy umožňujícího řádné 
zahájení Stavby na pozemcích parc. č. 3445/44 a 3445/45 oba v k.ú Rýmařov, které je podmínkou 
pro uzavření řádné kupní smlouvy a převodu pozemku. Žadatel požádal dne 02.12.2022 
o prodloužení lhůty pro podání Výzvy, která byla dle Dodatku č. 2 stanovena do 19.01.2023. 
Požaduje prodloužení o 12 měsíců, tzn. do 19.01.2024, z důvodu Přerušení společného územního 
a stavebního řízení zahájeného podáním žádosti ze dne 24.10.2022 o vydání společného povolení 
stavby. 

 

d) Zastupitelstvo města schválilo usnesením č. 1033/21/21 ze dne 09.12.2021 prodej části pozemku 
parc. č. 1030/2 v k.ú. Rýmařov, Ladislavu Skotnicovi, Nová Ves 6, 795 01 Dolní Moravice, za cenu 
dle znaleckého posudku + náklady spojené s převodem a současně schválilo zřízení věcného 
břemene – služebnosti inženýrské sítě na pozemcích parc. č.1030/2, 1031/1 a 1035/2 vše v k.ú. 
Rýmařov, spočívající v právu umístění vedení nadzemního kabelu veřejného osvětlení a vjezdu 
na předmětný pozemek v souvislosti s jeho provozem, opravami, údržbou, změnami nebo 
odstraněním, ve prospěch města Rýmařov, dle předloženého návrhu. Věcné břemeno bude 
zřízeno bezúplatně a na dobu neurčitou. 

 
e) Zastupitelstvo města schválilo usnesením č. 920/19/21 ze dne 23.09.2021 vykoupení části 

pozemku parc. č. 1035/2 v k.ú. Rýmařov od Ladislava Skotnici, Nová Ves 6, 795 01 Dolní Moravice, 
za cenu dle znaleckého posudku, dle předloženého návrhu. Náklady spojené s převodem uhradí 
v plné výši město Rýmařov jako kupující. 

 
Výkupy 
f) Stavba bez čp/če/jiná stavba na pozemku parc. č. 1587 – zastavěná plocha a nádvoří, o výměře 

44 m2, v k.ú. Rýmařov (budova bývalé váhy Betonárny Šopík), ve vlastnictví Pavla XXXXX – 
Bartákova XXXXXX, Rýmařov. Samotný pozemek pod stavbou je města. 

g) Pozemek parc. č. 1123 – zastavěná plocha a nádvoří, o výměře 1 359 m2, v k.ú. Rýmařov, 
ve vlastnictví manželů Heleny XXXXXXX, trvale bytem Větrná XXXXX, 795 01 Rýmařov a Karla 
XXXXXX, trvale bytem Opavská XXXXX, 795 01 Rýmařov. 

Bez dotazů a připomínek 
St – hlasování o návrzích (a-g) 11 - 17/4        20 pro 
schváleno usnesení č. 109 - 115/4/23 
 
9/ Záměr směny vodovodu „Technická infrastruktura Edrovice II.A“ za akcie VAKu Bruntál, a.s. (prac. 
označ. návrhu usnesení 18/4) 
(materiál je přiložen k zápisu), seznámil starosta 
Bez dotazů a připomínek 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schválilo záměr směny vodovodu (vodního díla) ve vlastnictví města Rýmařova, 
umístěného na pozemcích parc. č. 331/1, 331/32, 340/3, 203/1, 212, 213, 440/1, vše k.ú. Edrovice, 
obec Rýmařov, a zkolaudovaného dne 14.10.2019, č.j. MURY 23705/2019, za akcie společnosti 
VaK Bruntál a.s., IČO 47675861, dle předloženého návrhu. 
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St – hlasování o návrhu 18/4         20 pro 
schváleno usnesení č. 116/4/23 
 
10/ Návrh na předčasné splacení jednoho ze tří úvěrů města (prac. označ. návrhu usnesení 19/4) 
(materiál je přiložen k zápisu), seznámil starosta 
Bez dotazů a připomínek 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schválilo předčasné splacení úvěru dle smlouvy č. 99012800276, uzavřené 
mezi Komerční bankou, a.s., IČ 45317054 a městem Rýmařov dne 29.09.2015, určeného 
na refinancování akcí 2012-2013, dle předloženého návrhu. 
St – hlasování o návrhu 19/4         20 pro 
schváleno usnesení č. 117/4/23 
 
11/ Návrh na založení spořícího účtu (prac. označ. návrhu usnesení 20/4) 
(materiál je přiložen k zápisu), seznámil starosta. Doplnil, že přibyla nabídka ČSOB a přečetl podmínky. 
Nejvýhodněji se jeví Trinity Bank s tím, že ta navíc má možnost jištění celého vkladu Českou národní 
bankou a nejvyšší úrokovou sazbu. Uvažovali jsme o vkladu částky 50 mil. Kč, pak je zhodnocení cca 
270 tis. Kč měsíčně. Nejdůležitější je jištění. 
Diskuze: 
Ing. Klouda – měli bychom udělat řádný platební kalendář. Pokud možno, abychom zhodnotili 
maximálně možnou částku.  
St – souhlasím. Zeptal se zastupitelů, zda vložíme maximálně možnou částku ve výši 80 mil?  
Ing. Klouda – částka by měla vycházet z výpočtu  
St – ano, ale měli bychom nějakou částku schválit. Tady máme návrh 50 mil. Kč 
Ing. Klouda – navrhuji částku 100 mil. Kč  
St – souhlasím. V maximální částce 100 milionů Kč.  
Ing. Klouda – 100 mil. Kč s tím, že částka bude dána výpočtem 
St – zopakoval, že souhlasí s částkou v maximálně možné míře 100 milionu Kč. Peníze můžeme kdykoliv 
vybrat. 
Michal Furik – jdou peníze opravdu kdykoliv vybrat, když je tam zajištění těmi pokladničními 
poukázkami? 
St – vedoucí FO říkal, že ano 
Michal Furik – je tam napsané, že město na účet peníze musí vložit. Tak jak je pak vybereme z účtu, 
když tam bude pojištění? 
Vedoucí FO – budou to dvě nezávislé smlouvy. Jedna bude o spořícím účtu a jedna zástavní smlouva. 
Michal Furik – my můžeme z účtu vybrat peníze, např. 20 milionů, když tam bude napsané, že tam 
vložíme 100 mil. Kč? 
Vedoucí FO – to tam nebude napsané. Bude to spořící účet 
Michal Furik – v zajištění je napsané, že tam musí být nějaká částka 
St – do výše 100 milionů Kč budeme mít peníze jištěné. Jestli tam budeme mít 20, 30 nebo 70 mil. Kč 
je jedno 
Michal Furik – v České národní bance  
St – ano, tak jsem to pochopil 
Michal Furik – aby nám peníze pak nikdo neblokoval. Vím, že Trinity Bank nám peníze blokovat nebude, 
ale to zajištění. Aby tam nebyl problém 
Vedoucí FO – zajištění je jenom na to, že když by nám banka peníze nevrátila, tak máme možnost, 
peníze, co nám nevrátí, požadovat. Ale jenom do výše toho, co samozřejmě nám nevrátí.  
Michal Furik – my si pak můžeme dát zajištění na 200 milionů Kč na 300 milionů Kč, jim je to jedno? 
To mi přijde nesmyslné 
Vedoucí FO – smlouva o zajištění bude muset být konkrétní. Nyní, jak jste se dohodli, že bude částka 
na 100 milionů. Spořící účet nebude mít konkrétní částku, to bude otevřené. 
St – ještě to raději ověříme Chápeme to tak, že máme dvě smlouvy. Jednu na spořící účet na tady ten 
úrok s tím, že máme jištění do výše, kterou my si tam dáme, tou ČNB. Podmínky tam nebyly žádné.  
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Vedoucí FO – zatím konkrétní dokumentaci nemáme, jenom to, co máte přiložené 
St – budeme dávat pozor 
Ing. Kala – v Komerční bance mají taky zajímavé produkty, kde se zhodnocují finance  
St – KB měla horší podmínky. Komerční banka byla v nabídce. Je tam 32denní výpovědní lhůta, 6 % 
a není tam jištění 
Ing. Kala – říkám svůj názor. Komerční banka je stálá, celoevropská. Já se tady u toho hlasování zdržím 
St – ano, je to vaše právo. Starosta zopakoval, že u Trinity Bank je nejvyšší bonus jištění 
Zastupitelé ještě krátce diskutovali o podmínkách smlouvy 
St – zjistíme a poskytneme dané informace 
Bez dalších dotazů a připomínek 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schválilo zřízení spořícího účtu u společnosti TRINITY BANK a.s., IČO 25307835, 
určeného ke zhodnocování volných peněžních prostředků města, včetně i opakovaného sjednání 
zajištění tzv. státními pokladničními poukázkami, dle předloženého návrhu. 
St – hlasování o návrhu 20/4      19 pro, 1 se zdržel (Kala) 
schváleno usnesení č. 118/4/23 
 
12/ Zpráva o stavu dluhů k 31.12.2022 (prac. označ. návrhu usnesení 21/23) 
(materiál je přiložen k zápisu), blíže seznámila místostarostka 
Ing. Kala – opravdu jsou jen dva dlužníci? 
Mst – co se týká aktuálního nájmu, že jsou dnes v nájemním vztahu, tak to jsou tito dva. Historicky 
máme dlužníků více, co jsou v insolvencích, exekucích. 
Ing. Kala – nový dlužníci? 
Mst – bydlící užívající nebytové prostory, kromě té první paní, která je uvedená v seznamu 
Ing. Kala – máme ještě jeden seznam? 
Mst – Ano, tam je 17 dlužníků, někteří dluží na jistině a na příslušenství, někteří dluží už jenom 
na příslušenství a jistina je uhrazená. 
Ing. Kala – můžeme do příštího zastupitelstva poprosit, aby byli v materiálu uvedeni všichni dlužníci? 
Mst – bude to jedním z témat, které budeme probírat na pracovním zastupitelstvu a tam čísla 
dostanete. 
Bez dalších dotazů a připomínek 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města se seznámilo s obsahem zprávy o stavu a vývoji dluhů z nájmu nebytových 
prostor ke dni 31.12.2022. 
St – hlasování o návrhu 21/23         20 pro 
schváleno usnesení č. 119/4/23 
 
13/ Zastupování města Rýmařov v dozorčí radě Nemocnice AGEL Podhorská a.s. (prac. označ. návrhu 
usnesení 22 - 23/4) 
(materiál je přiložen k zápisu), seznámil starosta 
Bez dotazů a připomínek 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města navrhlo jedinému akcionáři společnosti Nemocnice AGEL Podhorská a.s., 
IČO 47668989, při výkonu působnosti valné hromady, odvolat Ing. Tomáše Köhlera z funkce člena 
dozorčí rady s účinností ke dni 28.02.2023. 
 
Zastupitelstvo města navrhlo jedinému akcionáři společnosti Nemocnice AGEL Podhorská a.s., 
IČO 47668989, při výkonu působnosti valné hromady, Ing. Lenku Vavřičkovou do funkce člena 
dozorčí rady s účinností od 01.03.2023. 
St – hlasování o návrzích 22 - 23/4        20 pro 
schváleno usnesení č. 120 - 121/4/23 
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14/ Dotace z rozpočtu města v rámci Programů podpory zájmových aktivit na rok 2023 
 (prac. označ. návrhu usnesení 24/4) 
(materiál je přiložen k zápisu), blíže seznámila místostarostka  
Bez dotazů a připomínek 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schválilo poskytnutí účelové neinvestiční dotace z rozpočtu města na rok 2023 
v rámci dotačních Programů podpory zájmových aktivit v Rýmařově I.-III. v celkové výši 
549 000,00 Kč žadatelům dle předloženého návrhu a uzavření veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí 
dotace z rozpočtu města dle přiloženého návrhu (přílohy č. 1 a 2) s těmito žadateli. 
St – hlasování o návrhu 24/4         20 pro 
schváleno usnesení č. 122/4/23 
 
15/ Dotace z rozpočtu města v rámci Programů podpory tělovýchovy a sportu na rok 2023 
(prac. označ. návrhu usnesení 25/4) 
(materiál je přiložen k zápisu), blíže seznámila místostarostka 
Diskuze: 
R. Musil – dotaz na SK Jiskra Rýmařov. Fotbalisté. 871 tis., původně požadovali 941 000 Kč. Nyní po 
městě požadují asi 3,5 milionu Kč. Je to tak dobře, nebo se mýlím?  
Mst – SK Jiskra Rýmařov podává žádosti ve všech programech. Žádá příspěvek na děti, žádá na oddíl 
a největší částku žádá na správu majetku. Mají v hospodaření, ve výpůjčce majetek města Rýmařov 
v řádech zhruba 30 milionů Kč. Při dnešních cenách to bude jistě vyšší cena. Největší částka jde 
na financování provozu stadionu. Všechny spolky musely předložit rozpočet. Všichni měli žádosti 
podložené rozpočty, doložené počty dětí a samozřejmě známe i historii z dřívějška. Veškeré dotace, 
které se vyplácejí se velmi pečlivě kontrolují, takže se nemůže stát, že by ta čísla potom neseděla nebo 
některé věci nebyly proúčtované. Bylo období, kdy nejenom Jiskra, ale i jiní příjemci dotací nevyčerpali 
částky celé, protože byl covid. Bylo období, kdy se nemohly konat žádné sportovní akce, takže v té době 
většina spolků nebo část spolků dotace nečerpala celé. Věřím, že rok 2023 už bude v běžném režimu 
a že všechny spolky najedou na běžné fungování a budou se o naše děti starat a dělat něco pro sport. 
R. Musil – každý rok fotbalisté žádají o takovou velkou částku. To je něco neskutečného. Ski klub 
Rýmařov (lyžaři) žádají o daleko menší částku. Fotbal je nejlevnější sport. 
Milan Furik – vysvětlil. Všechno jsme probírali na školské komisi. Loni jsme žádali město o příspěvek 
ve výši 2 mil. 800 tisíc Kč. Náš rozpočet, je dohledatelný na internetu, protože ho musíme zveřejňovat, 
je 5 mil. 300 tisíc Kč za letošní rok. Musíme se opravdu starat o to, abychom sport dofinancovali. 
Majetek má dnes hodnotu 35 milionů Kč, ještě v tom nejsou kurty, a majetek musí někdo 
obhospodařovat. Myslím si, že ho obhospodařujeme dobře. Největší nárůst je v energiích. Nechci se 
teď pouštět do porovnávacích tabulek. V nárůstu energiích oproti jiným spolkům se držíme hodně 
dole. A srovnávat se s jinými? Je to specifické v tom, že čísla v materiálu jsou spíše srovnatelná 
k zařízením, které obhospodařuje město. To znamená školy, školky, knihovna, muzeum. Nemůžeme se 
srovnávat, protože my se staráme o majetek v hodnotě 35 milionů Kč. Na to jsou potřeba zaměstnanci, 
protože ti to zdarma dělat nebudou, a na to jsou potřeba finanční prostředky. To je ten program III. 
A ještě jenom proto, abyste byl v obraze, protože ten program III. je o tom, že nedostáváte 100 % 
na činnost. My si peníze musíme sehnat na energie, na mzdy, na odvody i na to všechno kolem si 
musíme sehnat peníze, abychom mohli fungovat. 
R. Musil – na školské komisi jste se bavili, že by se o hřiště mohly starat Městské služby 
M. Furik – nebavili, jelikož je to hodně složité. Nyní to je problém lyžařů, teď pana Kováříka. 
Obhospodařujete majetek města, ale máte své zařízení, zaměstnance, školení, bezpečnost práce atd. 
Na dotaz ohledně zabezpečení hřiště Městskými službami bylo vysvětleno na školské komisi a pokud 
bychom se tady chtěli bavit o číslech, tak je to opravdu na dlouho. Jestli máte zájem, abych vám ukázal, 
popsal rozpočet detailně, problém s tím nemáme a můžeme se domluvit na schůzce. 
R. Musil – dále diskutovali o péči o areál hřiště. Jde mi o to, aby se částka rozprostřela do více spolků. 
Zastupitelé dále diskutovali o variantách podrobnějšího rozpisu v rozpočtu, dopad na fungování 
a akceschopnost spolku, vyúčtování, průběh kontrol.  
Ing. Konvičný – nejednoznačnost Pravidel, nastavení dotace na jednotlivce. 



11 

 

St – rozhodnutí je na nás. Hledali jsme různé způsoby, žádný není spravedlivý.  
Ing. Ovčačík – ocenění TOP sportovce Václava Sedláčka. Nízká částka 
Mst – dostal, o co si požádal. 
St, Mgr. Sedláčková – vysvětlili okolnosti a proč byla V. Sedláčkovi navržena ke schválení tato částka. 
Dále proběhla diskuze zastupitelů ohledně žádosti o dotaci Ski klubu Rýmařov na letošní rok.  
Milan Furik – oznámil střet zájmu 
Bez dalších dotazů a připomínek 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schválilo poskytnutí účelové neinvestiční dotace z rozpočtu města na rok 2023 
v rámci dotačních Programů podpory sportu a tělovýchovy v Rýmařově I.-III. v celkové výši 
4 939 652,00 Kč žadatelům dle předloženého návrhu a uzavření veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí 
dotace z rozpočtu města dle přiloženého návrhu (příloha č. 1 a 2) s těmito žadateli. 
St – hlasování o návrhu 25/4    17 pro, 3 proti (Musil, Konvičný, Ovčačík) 

schváleno usnesení č. 123/4/23 
 
16/ Městské muzeum Rýmařov – žádost o navýšení neinvestičních příspěvku na realizaci projektů 
(prac. označ. návrhu usnesení 26 – 27/4) 
(materiál je přiložen k zápisu), blíže seznámila místostarostka 
 

1. „Muzeum jubilejní. 120 – 60 – 30“ 
Bez dotazů a připomínek 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schválilo navýšení příspěvku Městskému muzeu Rýmařov, příspěvková 
organizace, určené na dofinancování projektu „Muzeum jubilejní. 120 – 60 – 30“ spolufinancovaného 
z Fondu mikroprojektu Euroregionu Praděd, v celkové částce 238 070,42 Kč dle předloženého 
návrhu. 
 
 

2. „Společná nit. Tkalcovský příběh Rýmařova a Prudniku“ 
Bez dotazů a připomínek 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schválilo navýšení příspěvku Městskému muzeu Rýmařov, příspěvková 
organizace, určené na dofinancování projektu „Společná nit. Tkalcovský příběh Rýmařova 
a Prudniku“ spolufinancovaného z Fondu mikroprojektu Euroregionu Praděd, v celkové částce 
241 149,94 Kč dle předloženého návrhu. 
St – hlasování o návrzích 26 - 27/4   19 pro, 1 proti (Musil) 

schváleno usnesení č. 124 - 125/4/23 

 

17/ Žádost o změnu smlouvy č. 9256010053 na realizaci DPS Revoluční (prac. označ. návrhu usnesení 
28/4) 
(materiál je přiložen k zápisu), blíže seznámila místostarostka 
St – doplnil, že na žádost jsme hned zareagovali opatřením. Udržitelnost projektu dvacet let je výjimka, 
většinou jsou udržitelnosti projektů pět let. Nikoho z nás toto nenapadlo, jelikož jsme ve vedení města 
v toto období nebyli. Proto jsem požádal odbor regionálního rozvoje, ať zkontrolují veškeré akce. Jaké 
máme udržitelnosti, abychom věděli, které akce a kdy nám končí. Shrnul, že nyní žádáme o zkrácení 
doby udržitelnosti projektu z dvaceti na deset let. Počkáme na vyjádření a poté bychom věc řešili dále. 
Bez dotazů a připomínek 
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Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schválilo požádat Státní fond podpory investic dle § 12 nařízení vlády č. 2/2021 
Sb., v souladu s § 3 odst. 2 nařízení vlády č. 481/2000 Sb., o použití prostředků Státního fondu rozvoje 
bydlení formou dotace ke krytí části nákladů spojených s výstavbou bytů, ve znění účinném 
přede dnem nabytí účinnosti nařízení vlády č. 78/2016 Sb., o změnu smlouvy č. 9256010053, 
podle které město Rýmařov nebude nadále vázáno podmínkami pro poskytnutí dotace na výstavbu 
domu s pečovatelskou službou s 8 byty rekonstrukcí domu čp. 1007, na pozemcích parc. č. 1653 
v k.ú. Rýmařov dle předloženého návrhu. 
St – hlasování o návrhu 28/4         20 pro 

schváleno usnesení č. 126/4/23 
 
18/ Plán kontrol kontrolního výboru Zastupitelstva města Rýmařova na I. pololetí roku 2023 
(prac. označ. návrhu usnesení 29/4) 
(materiál je přiložen k zápisu), blíže seznámil předseda KV 
Bez dotazů a připomínek 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schválilo plán práce kontrolního výboru na I. pololetí roku 2023 
dle předloženého materiálu. 

St – hlasování o návrhu 29/4         20 pro 

schváleno usnesení č. 127/4/23 
 
19/ Různé 
Mgr. Koňařík – v jaké fázi je přechod na nové palivo ve společnosti Teplo. Máme termín, kdy by to 
mohlo být spuštěné?  
St – předpoklad spuštění je v polovině března, možná spíše v druhé polovině března. Včera dovezli 
nádrže. Dále se čeká na hořáky a nějaké komponenty.  
Mgr. Koňařík – palivo máme nasmlouvané? 
St – to si řeší pan ředitel společnosti Teplo 
Mst – doplnila, že 28.02.2023 se uskuteční pracovní zastupitelstvo. Požádala zastupitele o včasné 
zaslání námětů, které by na této neformální schůzce chtěli projednat. 
 
 
ST – mají ještě členové zastupitelstva něco do různého? 
 
 
Bez dalších dotazů a připomínek 
 
 
ST – ptám se přítomných občanů, jestli oni mají nějaké dotazy nebo připomínky? 
 
 
Bez dotazů a připomínek 
 
 
 
St – poděkoval za dnešní zastupitelstvo a popřál všem pěkný večer.   
 
 
Předseda návrhové komise: 
Návrhová komise posoudila průběh dnešního zasedání zastupitelstva města s tímto závěrem: 
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Návrhová komise konstatuje, že usnesení k jednotlivým bodům programu projednaným na dnešním 
zasedání zastupitelstva města byla přijata, s tím, že se změnilo pořadí usnesení, a u usnesení 
106/4/23 byl doplněn pozemek 451/1. 
 
Jelikož nebyly žádné další dotazy ani připomínky, jak ze strany zastupitelů, tak i občanů, starosta 
zasedání v 18:55 hodin ukončil. 
Datum pořízení zápisu – 09.02.2023 
 
 
 
Ing. Luděk Šimko, starosta    .......................................................... 
 
 
 
Ověřovatelé zápisu: 
 
 
 
Bc. Růžena Zapletalová, členka ZM   .......................................................... 
 
 
 
Bc. Michal Kaláb, člen ZM    .......................................................... 



 

ZÁPIS Z JEDNÁNÍ KOMISE  
pro výchovu, vzdělávání a sport 

konaného dne 13.12.2022  
 

Předseda: Mgr. Jiří Taufer, Ph.D.  

Členové: Ludmila Axmanová, Mgr. Vlastimil Baran, Ladislav Baslar, Michal Furik, Milan Furik, Helena Chlebcová, 
Bc. Michal Kaláb, Mgr. Bronislav Koňařík, Mgr. Tomáš Lašák, Mgr. Zdeňka Sedláčková, Ing. Lenka 
Vavřičková 

Omluveni:  
Neomluveni: Ing. Jiří Volek 
Hosté: Mgr. Martina Kohoutková 
Zapisovatel: Leona Pleská 
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1. Programy podpory tělovýchovy a sportu v Rýmařově na rok 2023 

I. Podpora soustavné a pravidelné sportovní činnosti dětí a mládeže 
1. Prášil Jindřich  -  Provoz oddílu sebeobrany v roce 2023, celkové náklady projektu  25 

000,00  Kč, žádost o příspěvek ve výši  20 000,00  Kč, tj.  80,00%  celkových nákladů, komise 
doporučila radě města schválit příspěvek ve výši  20 000,00 Kč. 
Diskuze: 
Vavřičková: objekt mají ve výpůjčce, žádají především o financování energií, v současné 
době platí dle informací Bytermu zálohy ve výši 12,5 tis. Kč. 
Taufer: nemám s tím problém, zbývající náklady půjdou na činnost dětí 
Baran: v přepočtu nákladů na počet dětí mají nejnižší částku, cca 900 Kč/dítě/rok, ale 
pravda je, že na energie by v budoucnu měli žádat spíše v Programu III. 

2. TJ Horal Rýmařov, z.s.  -  Příspěvek na provoz dětského lezeckého oddílu, celkové náklady 
projektu  31 450,00  Kč, žádost o příspěvek ve výši  28 450,00  Kč, tj.  90,46%  celkových 
nákladů, komise doporučila radě města schválit příspěvek ve výši  20 000,00 Kč. 
Diskuze: 
Taufer: jsou klubem SVČ 
Baran: nechtějí náklady na energie, ale na podporu dětí, jejich účast v soutěžích 
Vavřičková: navrhuji 20 tis. Kč vzhledem k počtu dětí 

3. HC SVČ Rýmařov, z.s.  -  Provozování a rozvoj ledního hokeje dětí a mládeže, celkové ná-
klady projektu  95 000,00  Kč, žádost o příspěvek ve výši  45 000,00  Kč, tj.  47,37%  celko-
vých nákladů, komise doporučila radě města schválit příspěvek ve výši  45 000,00 Kč. 
Diskuze: 



 

Vavřičková: poměrně vysoký nárůst nákladů 
Baran: jedná se o finančně náročný sport 
Kaláb: nemám problém s částkou 45 tis. Kč 

2. SK BADEC RYO, z.s.  -  Celoroční činnost badmintonového oddílu, celkové náklady projektu  
65 000,00  Kč, žádost o příspěvek ve výši  58 500,00  Kč, tj.  90,00%  celkových nákladů, 
komise doporučila zastupitelstvu města schválit příspěvek ve výši  58 500,00 Kč. 
Diskuze: 
Kaláb: klub organizuje pro děti 5-6 turnajů za rok, vysoké náklady má především na míčky, 
které se rychle opotřebovávají 

3. SK Jiskra Rýmařov, z.s.  -  Dofinancování nákladů spojených se sportovní činností mládež-
nických družstev, celkové náklady projektu  941 000,00  Kč, žádost o příspěvek ve výši  871 
000,00  Kč, tj.  92,56%  celkových nákladů, komise doporučila zastupitelstvu města schválit 
příspěvek ve výši  871 000,00 Kč. 
Diskuze: 
Baran: sportuje zde 120 dětí, klub vykazuje nejvyšší náklady na dítě/rok, cca 7 250 Kč, 
neboť zahrnuje i náklady na činnost trenérů. Nemám s tím problém, ale většina klubů tyto 
náklady do žádosti nezahrnuje. 
Furik Milan: přepočet na dítě je zavádějící, není to to pravé hledisko – vždy záleží na počtu 
tréninků, úrovni soutěže. Fotbalisté trénují třikrát týdně, v sobotu a v neděli mají zápasy. 
Náklady jsou stejné jako v loňském roce, kdy bylo nedočerpáno 101 tis. Kč. Klub čerpá jen 
to, co je opravdu zapotřebí – v loňském roce vznikla úspora především v dopravě na zápasy. 
V letošním roce je nutno předpokládat nárůst nákladů především v dopravě (nejen 
pohonné hmoty, ale i související servis aj.). Jako příklad uvedu dopravu na krajské soutěže 
– loni stála doprava na zápasy do Ostravy, Třince, Jablunkova cca 11-12 tis. Kč, nyní je to 
17 tis. Kč. Náklady na trenéry činí cca 2 tis. Kč měsíčně na osobu, to není nepřiměřené. Stát 
původně navýšil dotace na sport, nyní zase klesly, původně klub také čerpal dotace na 
středisko sportovní výchovy mládeže, nyní je to podmíněno alespoň 140 účastníky, což klub 
nedosahuje. Bez podpory místních samospráv se v současnosti žádný klub neobejde. Klub 
průběžně pořizuje dresy s propagací města, ty se ale nekupují každoročně. 
Sedláčková: je to stejné jako u lyžařů, kde si děti přispívají na veškerou výstroj. Procento 
dotace se mi jeví příliš vysoké. 
Furik Milan: také vybíráme příspěvky od dětí – dresy jsou majetkem klubu, ostatní 
sportovní vybavení si děti hradí (tepláky, obuv) 
Baran: s náklady na děti nemám problém. 
Koňařík: jako částku rodiče hradí? 
Furik Milan: platí 1 600 Kč ročně, vše pak mají zdarma 
 
Hlasování: 
Návrh na usnesení: Komise pro výchovu, vzdělávání a sport doporučila zastupitelstvu 
města schválit příspěvek ve výši 871 000,00 Kč. 
Pro: Axmanová, Baran, Baslar, Furik Michal, Furik Milan, Chlebcová, Kaláb, Koňařík, Lašák, 
Taufer, Vavřičková 
Proti: Sedláčková 
Zdržel se: - 

4. KK Jiskra Rýmařov, z.s.  -  Podpora dětí v oddílu kuželek, celkové náklady projektu  41 
000,00  Kč, žádost o příspěvek ve výši  26 000,00  Kč, tj.  63,41%  celkových nákladů, komise 
doporučila radě města schválit příspěvek ve výši  26 000,00 Kč. 
Diskuze:  
Baran: hospodaří s městskými zdroji, pronajímají kuželnu jiným subjektům, nevím, zda jsou 
v žádosti uvedeny všechny příjmy, bylo by dobré se na to zaměřit při kontrole použití dotace 
Baslar: jaké jsou náklady na jedno dítě? 
Baran: cca 2 000 Kč/rok, ale nejsou zde započteny energie 



 

5. Český rybářský svaz, MO Rýmařov  -  Pravidelná činnost dětského sportovního rybářského 
kroužku, celkové náklady projektu  90 000,00  Kč, žádost o příspěvek ve výši  67 500,00  Kč, 
tj.  75,00%  celkových nákladů, komise doporučila zastupitelstvu města schválit příspěvek 
ve výši  50 000,00 Kč. 
Diskuze: 
Vavřičková: navrhuji 50 tis. Kč stejně jako v loňském roce 
Baran: souhlasím, vykazují také děti z Břidličné, bez nich má oddíl cca 35 dětí 

6. ATLETIKA Rýmařov z.s.  -  Celoroční činnost oddílu atletiky, celkové náklady projektu  445 
000,00  Kč, žádost o příspěvek ve výši  240 000,00  Kč, tj.  53,93%  celkových nákladů, 
komise doporučila zastupitelstvu města schválit příspěvek ve výši  240 000,00 Kč. 
Diskuze: 
Baran: náklady na jedno dítě činí cca 4 tis. Kč ročně, mají poměrně vysoké náklady na tre-
néry 
Taufer: přepočet není relevantním ukazatelem 
Furik Milan: někteří trenéři musejí mít školení, licence 
Baran: to nerozporuji, jen znovu upozorňuji na to, že některé kluby náklady na trenéry do 
žádosti nezahrnují 

7. Kroutil Evžen  -  Celoroční činnost Vojtěcha Kroutila – motokros, celkové náklady projektu  
520 400,00  Kč, žádost o příspěvek ve výši  184 400,00  Kč, tj.  35,43%  celkových nákladů, 
komise doporučila zastupitelstvu města schválit příspěvek ve výši  20 000,00 Kč. 

8. SK Studio Sport a Zdraví Rýmařov, z.s.  -  Celoroční činnost dětských a mládežnických od-
dílů, celkové náklady projektu  417 069,00  Kč, žádost o příspěvek ve výši  285 852,00  Kč, 
tj.  68,54%  celkových nákladů, komise doporučila zastupitelstvu města schválit příspěvek 
ve výši  285 852,00 Kč. 
Diskuze: 
Taufer: s částkou nemám problém, spíše je zde otázka komerčního zaměření klubu 
Baran: mají skvělé výsledky a profesionální přístup. Nemají pořádné vlastní zázemí, musejí 
si tělocvičny pro všechny tréninky pronajímat, ani neuvádějí náklady na trenéry 
Vavřičková: využívají i místnost na bývalé budově Primy, nevím, zda je nárůst nákladů 
opodstatněný 
Baran: v seznamu uvádějí 46 dětí, na dítě vycházejí náklady 4 tis. Kč ročně včetně nájem-
ného za tělocvičny 

9. ŠO Jiskra Rýmařov, z.s.  -  Trénink a účast na soutěžích mládeže, celkové náklady projektu  
31 000,00  Kč, žádost o příspěvek ve výši  20 000,00  Kč, tj.  64,52%  celkových nákladů, 
komise doporučila radě města schválit příspěvek ve výši  20 000,00 Kč. 

10. Ski klub RD Rýmařov  -  Celoroční činnost Ski klubu RD Rýmařov, celkové náklady projektu  
770 000,00  Kč, žádost o příspěvek ve výši  350 000,00  Kč, tj.  45,45%  celkových nákladů, 
komise doporučila zastupitelstvu města schválit příspěvek ve výši  350 000,00 Kč. 
Diskuze: 
Baslar: lyžaři se drží při zemi, v současné době čerpají peníze i z jiných zdrojů, například 
náklady na trenéry z lyžařského svazu, příští rok však zřejmě tyto náklady pokryty nebudou 
Baran: náklady jistě nerozporujeme, děti „jsou vidět“, reprezentují město 
Baslar: je nutno přihlédnout také k tomu, že závody bývají celý víkend, někdy i den předtím, 
náklady jsou opravdu vysoké  

II. Podpora činnosti sportovních oddílů 
1. AK Běžci z Rya Rýmařov, z.s.  -  Celoroční činnost běžeckého oddílu, celkové náklady pro-

jektu  80 000,00  Kč, žádost o příspěvek ve výši  40 000,00  Kč, tj.  50,00%  celkových 
nákladů, komise doporučila radě města schválit příspěvek ve výši  20 000,00 Kč. Částka 
byla navržena v loňské výši, navýšení nebylo dostatečně odůvodněno. 



 

2. SDH Janovice  -  Celoroční účast na soutěžích, reprezentace města, celkové náklady pro-
jektu  70 000,00  Kč, žádost o příspěvek ve výši  40 000,00  Kč, tj.  57,14%  celkových 
nákladů, komise doporučila radě města schválit příspěvek ve výši  20 000,00 Kč. 
Diskuze: 
Vavřičková, Taufer: žádost je nepřesná, chybí tam podrobné údaje o rozpočtu aktivit 
Furik Milan: měli by se podívat na možnost čerpání dotací z Moravskoslezského kraje, na 
tyto aktivity je to určitě možno využívat. 

3. SK BADEC RYO, z.s.  -  Celoroční činnost badmintonového oddílu, celkové náklady projektu  
75 000,00  Kč, žádost o příspěvek ve výši  60 000,00  Kč, tj.  80,00%  celkových nákladů, 
komise doporučila zastupitelstvu města schválit příspěvek ve výši  30 000,00 Kč, neboť 
navýšení oproti loňskému roku nebylo dostatečně odůvodněno. 

4. Basketbalová a florbalová asociace amatérů Oldies Rýmařov – BFAA  -  Celoroční činnost 
+ pořádání sportovních akcí, celkové náklady projektu  150 800,00  Kč, žádost o příspěvek 
ve výši  105 800,00  Kč, tj.  70,16%  celkových nákladů, komise doporučila zastupitelstvu 
města schválit příspěvek ve výši  10 000,00 Kč, tj. v loňské výši. 
Diskuze: 
Baran: náplň předložené dotace spadá spíše do programu IV. – pořádání akcí. Jsou akce 
pro veřejnost, nebo jsou pořádány pouze pro členy klubu? 
Sedláčková: původně byly pro veřejnost, po covidových omezeních se rozsah neobnovil. 
Baslar: pořádají ples? 

5. SK Jiskra Rýmařov, z.s.  -  Dofinancování nákladů spojených se sportovní činností klubu, 
celkové náklady projektu  652 500,00  Kč, žádost o příspěvek ve výši  440 000,00  Kč, tj.  
67,43%  celkových nákladů, komise doporučila zastupitelstvu města schválit příspěvek ve 
výši  440 000,00 Kč. 
Diskuze: 
Vavřičková: žádost bych podpořila, jde o týmový sport, reprezentují Rýmařov po celé se-
verní Moravě 
Furik Milan: cítím, že fotbal má negativní nálepku, ale nerozdělujme sport na děti a do-
spělé. Spousta klubů nemá dospělé, ale funkce klubu se pak ztrácí, děti nemají k čemu 
směřovat. Jiskra hrála třetí ligu, kde jsou náklad naprosto neporovnatelné. Nyní se hraje 
třikrát týdně, výjezdy jsou především v sobotu a v neděli. Hráči berou za svou činnost od-
měnu, ale nikdy to nebylo hrazeno z prostředků poskytnutých městem. Náklady v žádosti 
představují především dopravu, jsou vyšší mimo jiné proto, že soutěž se rozšířila ze 14 na 
16 týmů, je tedy více zápasů, a náklad na dopravu stále rostou. Letos Jiskra hospodařila 
s celkovým rozpočtem přes 5 mil. Kč, pro klub je složité soutěž financovat. Důležité také je, 
že za klub hrají Rýmařované, protože jsme si vychovali vlastní hráče, jiné kluby si musejí 
hráče kupovat. Někteří naši hráči hráli i v jiných klubech, ale nakonec se vrátili do Jiskry. 
Taufer: nemám s tím problém, jen mi nesedí vývoj nákladů klubu 
Vavřičková: vývoj nákladů není relevantní, došlo k oddělení nákladů na údržbu majetku a 
energie, zasáhla rovněž proticovidová opatření 

6. KK Jiskra Rýmařov, z.s.  -  Podpora pro pokrytí nákladů na činnost oddílu kuželek, celkové 
náklady projektu  75 700,00  Kč, žádost o příspěvek ve výši  40 700,00  Kč, tj.  53,76%  
celkových nákladů, komise doporučila radě města schválit příspěvek ve výši  40 700,00 Kč. 
Diskuze: 
Taufer: nemám problém s částkou, jen v nákladech je uveden nákup kuželek, nespadá tedy 
žádost spíše do programu III.? 
Vavřičková: kuželky jsou spotřební náklad, je to obdoba míčů ve fotbale nebo volejbale, 
nejde o údržbu objektu 

7. SPV JISKRA Rýmařov, z.s.  -  Podpora činnosti oddílu Sport pro všechny, celkové náklady 
projektu  55 000,00  Kč, žádost o příspěvek ve výši  18 000,00  Kč, tj.  32,73%  celkových 
nákladů, komise doporučila radě města schválit příspěvek ve výši  18 000,00 Kč. 



 

8. ŠO Jiskra Rýmařov, z.s.  -  Sportovní činnost oddílu, účast na soutěžích dospělých, celkové 
náklady projektu  30 000,00  Kč, žádost o příspěvek ve výši  15 000,00  Kč, tj.  50,00%  
celkových nákladů, komise doporučila radě města schválit příspěvek ve výši  15 000,00 Kč. 

III. Správa majetku města 
Diskuze: 

Vavřičková: nárůst nákladů jde především na vrub nákladů na energie 
Baran: tyto kluby účtují energie a údržbu zvlášť, jak je to s lyžaři? 
Baslar: budova ve Flemmichově zahradě je z roku 2008 nebo 2009, objekt byl i se správcem pod 
městem kvůli získané dotaci a Ski klub dodal ještě druhého správce, který pracoval částečně 
jako trenér, pak toto místo zaniklo. Nyní má Ski klub budovu ve výpůjčce od města, opravy hradí 
Městské služby, energie se dělí mezi objekt a areál. U Městských služeb však skončil František 
Kovářík jako správce areálu, klub bude muset do budoucna řešit, zda potřebuje celý areál a je 
schopen odpovídat za jeho správu, což představuje cca 1,5 milionu korun. 
Vavřičková: myšlenka Městských služeb byla ta, že správce bude fungovat i jinde, například 
v areálu nemocnice, na sídlišti sokolovská/Bartákova, možná by šlo o dva pracovníky, kteří by 
odpovídali i za péči o herní prvky v rámci celého města. V zimě by se pak na zimním stadionu 
mohli střídat s rolbaři. Je však nutno najít kvalitní zaměstnance, pak by nebylo nutno řešit vlast-
nictví používaného vybavení a techniky. 
Baslar: Pan Kovářík vždy uklidil, opravil koše – účast stálého správce zajišťuje i průběžnou kon-
trolu areálu. Nevěřím tomu, že to tak bude fungovat i nadále. 
Baran: ve Flemmichově zahradě jsem se psem třikrát denně, takže mohu stav posoudit. Pan 
Kovářík vždy ráno posbíral sklo a jiný nepořádek, který tam udělaly party mládeže, komfort pro 
občany byl maximální. Flemmichova zahrada je jedna z perel města, snad se časem ukáže, že 
to Městské služby zvládnou, ale přiznávám, že v tomto jsem skeptik. Navíc nerozumím rozdělení 
správy zahrady a údržby běžeckých tras. 
Vavřičková: rozděleno to bylo kvůli dotaci z Moravskoslezského kraje 
Baslar: nový skútr pro údržbu tratí koupil klub z vlastních prostředků, měli by tedy také žádat o 
dotaci na údržbu areálu, mohou tak poskytovat služby nejen členům, ale i zimním turistům. 
V oddílu není nastavena podpora dospělých sportovců. 
Baran: budou Městské služby udržovat trasy pro veřejnost? 
Vavřičková: to dosud nebylo řešeno 
Baslar: do své vlastní rolby Ski klub určitě nikoho cizího nepustí 
Vavřičková: stávající žádost klubu je koncipována tak, že na údržbu je v rozpočtu vyčleněno 140 
tis. Kč.  
Baslar: to je ale pouze na údržbu v rámci areálu Flemmichovy zahrady 
Vavřičková: nemůžeme řešit, že je žádost špatně podaná. Před další sezónou je nutno situaci 
řešit, projednat a náklady zahrnout do rozpočtu města 
Furik Milan: žádost o dotaci z města musí předložit Ski klub sám, zabýváme se předloženou 
žádostí, času na zpracování byl dostatek 
Baslar: klub nedostal žádnou oficiální informaci, že se situace mění 
Taufer: je nutno udržet vysoký standard péče o Flemmichovu zahradu i údržby běžeckých tratí. 
Všichni bereme na vědomí, že proběhne schůzka a o jejím výsledku budeme jako komise infor-
mováni. 

1. SK Jiskra Rýmařov, z.s.  -  Dofinancování provozních nákladů spojených s provozem a údržbou 
zařízení v majetku města, celkové náklady projektu  2 442 000,00  Kč, žádost o příspěvek ve 
výši  2 197 800,00 Kč, tj. 90,00%  celkových nákladů, komise doporučila radě zastupitelstvu 
města schválit příspěvek ve výši  2 197 800,00 Kč. 

2. KK Jiskra Rýmařov, z.s.  -  Správa majetku města – objekt kuželny, celkové náklady projektu  
393 500,00  Kč, žádost o příspěvek ve výši  313 500,00 Kč, tj. 79,67%  celkových nákladů, komise 
doporučila radě zastupitelstvu města schválit příspěvek ve výši  156 500,00 Kč. 
Diskuze: 



 

Vavřičková: je nutno ze žádosti odečíst náklady na opravu topení, jedná se o investici, kterou 

na svém majetku provádí město přímo prostřednictvím rozpočtu. 

Koňařík: když zimní stadion a Flemmichovu zahradu budou udržovat Městské služby, nemohly 

by provozovat také fotbalový areál a kuželnu? 

Furik Milan:  ve fotbalovém areálu by nastaly problémy s proškolením pracovníků a s bezpeč-

ností práce, navíc hřiště jsou specifická, je nutno o ně pečovat v závislosti na aktuálním počasí 

Baran: proto jsme tyto náklady vyčlenili do samostatného programu, možná můžeme pro příští 

období více specifikovat pravidla 

Vavřičková: také se mi to jeví v pořádku, kontrolní orgán města navíc vyjádřil spokojenost, ná-

klady klubů jsou přehlednější, je možno se v nich lépe orientovat. 

IV. Pořádání významných sportovních akcí 
1. AK Běžci z Rya Rýmařov, z.s.  -  Běh na Čerťák 2023, celkové náklady projektu  25 000,00  Kč, 

žádost o příspěvek ve výši  14 500,00  Kč, tj.  58,00%  celkových nákladů, komise doporučila 
radě města schválit příspěvek ve výši  5 000,00 Kč, tj. v loňské výši, neboť navýšení nebylo 
dostatečně odůvodněno. 

2. AK Běžci z Rya Rýmařov, z.s.  -  Alfrédka – Memoriál Miloslava Čermáka 2023, celkové náklady 
projektu  20 000,00  Kč, žádost o příspěvek ve výši  11 500,00  Kč, tj.  57,50%  celkových nákladů, 
komise doporučila radě města schválit příspěvek ve výši  5 000,00 Kč, tj. v loňské výši, neboť 
navýšení nebylo dostatečně odůvodněno. 

3. AK Běžci z Rya Rýmařov, z.s.  -  Štěpánská desítka 2023, celkové náklady projektu  25 000,00  
Kč, žádost o příspěvek ve výši  14 000,00  Kč, tj.  56,00%  celkových nákladů, komise doporučila 
radě města schválit příspěvek ve výši  5 000,00 Kč, tj. v loňské výši, neboť navýšení nebylo 
dostatečně odůvodněno. 

4. Krečmer Patrik  -  II. Ročník závodu v koloběhu O trofej střelené vlčice Rýmařov 2023, celkové 
náklady projektu  80 000,00  Kč, žádost o příspěvek ve výši  40 000,00  Kč, tj.  50,00%  celkových 
nákladů, komise doporučila radě města schválit příspěvek ve výši  20 000,00 Kč, tj. v loňské 
výši, neboť navýšení nebylo dostatečně odůvodněno. 

5. Sedláček Václav  -  Rýmařov SK I maraton – závod na kolečkových lyžích klasickou technikou, 
celkové náklady projektu  50 500,00  Kč, žádost o příspěvek ve výši  15 000,00  Kč, tj.  29,70%  
celkových nákladů, komise doporučila radě města schválit příspěvek ve výši  15 000,00 Kč. 

6. Základní škola Rýmařov, Školní náměstí 1  -  Okresní turnaj ve vybíjené, celkové náklady pro-
jektu  4 000,00  Kč, žádost o příspěvek ve výši  3 000,00  Kč, tj.  75,00%  celkových nákladů, 
komise doporučila radě města schválit příspěvek ve výši  3 000,00 Kč. 

7. Klub českých turistů, odbor Rýmařov  -  48. ročník Rýmařovské padesátky, celkové náklady 
projektu  13 000,00  Kč, žádost o příspěvek ve výši  10 400,00  Kč, tj.  80,00%  celkových nákladů, 
komise doporučila radě města schválit příspěvek ve výši  10 400,00 Kč. 

8. Gymnázium a Střední odborná škola, Rýmařov  -  Běh na Praděd, celkové náklady projektu  10 
300,00  Kč, žádost o příspěvek ve výši  7 500,00  Kč, tj.  72,82%  celkových nákladů, komise 
doporučila radě města schválit příspěvek ve výši  7 500,00 Kč. 

9. Gymnázium a Střední odborná škola, Rýmařov  -  Velikonoční turnaj v košíkové, celkové náklady 
projektu  7 500,00  Kč, žádost o příspěvek ve výši  5 500,00  Kč, tj.  73,33%  celkových nákladů, 
komise doporučila radě města schválit příspěvek ve výši  5 500,00 Kč. 

10. SDH Janovice  -  Pořádání soutěže v požárním sportu, celkové náklady projektu  60 000,00  Kč, 
žádost o příspěvek ve výši  30 000,00  Kč, tj.  50,00%  celkových nákladů, komise doporučila 
radě města schválit příspěvek ve výši  20 000,00 Kč, tj. v loňské výši, neboť navýšení nebylo 
dostatečně odůvodněno. 

11. TJ Horal Rýmařov, z.s.  -  Lezecké závody Moravskoslezský gekon, celkové náklady projektu  12 
370,00  Kč, žádost o příspěvek ve výši  10 370,00  Kč, tj.  83,83%  celkových nákladů, komise 
doporučila radě města schválit příspěvek ve výši  5 000,00 Kč, tj. v ve výši předchozích let, ne-
boť navýšení nebylo dostatečně odůvodněno. 



 

12. TJ Horal Rýmařov, z.s.  -  Lezecké závody "Rýmařovské osmitisícovky", celkové náklady projektu  
16 600,00  Kč, žádost o příspěvek ve výši  13 600,00  Kč, tj.  81,93%  celkových nákladů, komise 
doporučila radě města schválit příspěvek ve výši  5 000,00 Kč, tj. v ve výši předchozích let, ne-
boť navýšení nebylo dostatečně odůvodněno. 

13. TAJV, z.s.  -  Sportovní den mládeže s TAJV v Rýmařově, celkové náklady projektu  30 000,00  
Kč, žádost o příspěvek ve výši  15 000,00  Kč, tj.  50,00%  celkových nákladů, komise doporučila 
radě města příspěvek neschválit s tím, že pokud bychom chtěli takovýto sportovní den pořá-
dat, je město schopno zajistit jej z vlastních zdrojů. 

14. SK Jiskra Rýmařov, z.s.  -  XXIV. Ročník turnaje přípravek a mladších žáků Lord Cup 2023, celkové 
náklady projektu  117 600,00  Kč, žádost o příspěvek ve výši  43 000,00  Kč, tj.  36,56%  celko-
vých nákladů, komise doporučila radě města schválit příspěvek ve výši  43 000,00 Kč. 

15. SPV JISKRA Rýmařov, z.s.  -  47. ročník Rýmařovského desetiboje, celkové náklady projektu  26 
000,00  Kč, žádost o příspěvek ve výši  12 000,00  Kč, tj.  46,15%  celkových nákladů, komise 
doporučila radě města schválit příspěvek ve výši  12 000,00 Kč. 

16. SPV JISKRA Rýmařov, z.s.  -  1. ročník Memoriálu Zdeňka Dědáčka v kuželkách, celkové náklady 
projektu  20 500,00  Kč, žádost o příspěvek ve výši  8 000,00  Kč, tj.  39,02%  celkových nákladů, 
komise doporučila radě města schválit příspěvek ve výši  5 000,00 Kč vzhledem k tomu, že jde 
o první ročník, nejsou tedy dosud zkušenosti s rozsahem a dopadem akce. 

17. Force Team Jeseník  -  Pořádání českého poháru ToiToi Cup v cyklokrosu, celkové náklady pro-
jektu  340 000,00  Kč, žádost o příspěvek ve výši  150 000,00  Kč, tj.  44,12%  celkových nákladů, 
komise doporučila zastupitelstvu města schválit příspěvek ve výši  150 000,00 Kč. 
Diskuze: 
Vavřičková: v loňském roce město poskytlo dotaci ve výši 120 tis. korun, navrhuji totéž 
Baran: měli bychom zvážit, jaký přínos má závod pro město. Flemmichova zahrada byla rozjež-
děná, rozblácená, auta parkovala po celém areálu 
Taufer: to je záležitost organizátorů, je nutno tlačit na ně 
Vavřičková: vzhledem k charakteru a termínu akce bylo rozježdění terénu způsobeno spíše sa-
motnými koly, ne auty 
Baran: znovu se ptám, zda má akce takový přínos, pokud se pak musí řešit poškození areálu 
Baslar: myslím si, že přínos určitě má, letos byl přenos ze závodu v televizi celé dva dny 
Furik Milan: porovnejme to se Závodem míru, ToiToi cup organizuje navíc Rýmařovan 
Sedláčková: také se domnívám, že akce má přínos, je to propagace města v přímém přenosu. 
Je nutno nastavit pravidla a podmínky používání areálu lépe. 
Baslar: areál Flemmichovy zahrady se tím nezničí, na jaře vše zaroste, nejde o trvalé poškození 
Vavřičková: auta v areálu jsou asi spíše organizátorů a týmů než diváků. Budeme to ale řešit 
při pronajímání areálu s organizátorem. 

18. Vala Jakub  -  Koloběžkové závody, celkové náklady projektu  5 250,00  Kč, žádost o příspěvek 
ve výši  4 000,00  Kč, tj.  76,19%  celkových nákladů, komise doporučila radě města schválit 
příspěvek ve výši  4 000,00 Kč. 

19. Vala Jakub  -  Dětské cyklistické závody, celkové náklady projektu  5 250,00  Kč, žádost o pří-
spěvek ve výši  4 000,00  Kč, tj.  76,19%  celkových nákladů, komise doporučila radě města 
schválit příspěvek ve výši  4 000,00 Kč. 

20. Vala Jakub  -  Rýmařovský gibon, celkové náklady projektu  6 300,00  Kč, žádost o příspěvek ve 
výši  5 000,00  Kč, tj.  79,37%  celkových nákladů, komise doporučila radě města schválit pří-
spěvek ve výši  5 000,00 Kč. 

21. Jančík Zdenek  -  Amatérské lyžařské závody, celkové náklady projektu  16 000,00  Kč, žádost o 
příspěvek ve výši  5 000,00  Kč, tj.  31,25%  celkových nákladů, komise doporučila radě města 
schválit příspěvek ve výši  5 000,00 Kč. 

22. ŠO Jiskra Rýmařov, z.s.  -  Velká cena Rýmařova v šachu 2023, celkové náklady projektu  10 
500,00  Kč, žádost o příspěvek ve výši  5 000,00  Kč, tj.  47,62%  celkových nákladů, komise 
doporučila radě města schválit příspěvek ve výši  5 000,00 Kč. 



 

23. Ski klub RD Rýmařov, z.s.  -  Krajský závod v běhu na lyžích, celkové náklady projektu  20 000,00  
Kč, žádost o příspěvek ve výši  10 000,00  Kč, tj.  50,00%  celkových nákladů, komise doporučila 
radě města schválit příspěvek ve výši  10 000,00 Kč. 

24. Ski klub RD Rýmařov, z.s.  -  Koláčkový závod v běhu na lyžích, celkové náklady projektu  10 
000,00  Kč, žádost o příspěvek ve výši  5 000,00  Kč, tj.  50,00%  celkových nákladů, komise 
doporučila radě města schválit příspěvek ve výši  5 000,00 Kč. 

25. Ski klub RD Rýmařov, z.s.  -  Lesní běh lyžařů, celkové náklady projektu  14 000,00  Kč, žádost o 
příspěvek ve výši  5 000,00  Kč, tj.  35,71%  celkových nákladů, komise doporučila radě města 
schválit příspěvek ve výši  5 000,00 Kč. 

26. Ski klub RD Rýmařov, z.s.  -  28. ročník DuKo Triatlon Rýmařov, celkové náklady projektu  60 
000,00  Kč, žádost o příspěvek ve výši  20 000,00  Kč, tj.  33,33%  celkových nákladů, komise 
doporučila radě města schválit příspěvek ve výši  20 000,00 Kč. 

27. Klawe Kvido Kryštof  -  Cyklistický enduro závod - 1. ročník, celkové náklady projektu  8 250,00  
Kč, žádost o příspěvek ve výši  5 750,00  Kč, tj.  69,70%  celkových nákladů, komise doporučila 
radě města schválit příspěvek ve výši  5 750,00 Kč. 
Diskuze: 

Vavřičková: projednávala jsem s vedoucím odboru životního prostředí, organizátor musí při 

podpisu smlouvy o dotaci předložit souhlas s pořádáním akce v lese udělený tímto odborem. 

28. Ski klub RD Rýmařov, z.s.  -  Jesenická magistrála MTB, celkové náklady projektu  25 000,00  Kč, 
žádost o příspěvek ve výši  10 000,00  Kč, tj.  40,00%  celkových nákladů, komise doporučila 
radě města schválit příspěvek ve výši  10 000,00 Kč 

29. Česká cyklistická z.s.  -  Závod míru 2023, celkové náklady projektu  18 228 750,00  Kč, žádost 
o příspěvek ve výši  100 000,00  Kč, tj.  0,55%  celkových nákladů, komise doporučila zastupi-
telstvu města schválit příspěvek ve výši  80 000,00 Kč. 

V. Ocenění úspěchu na sportovní akci 
Diskuze:  

Taufer: motivovat děti penězi je sporné, možná více ocení přijetí na radnici a drobný dárek 

Baslar: Ski klub děti oceňuje v rámci ukončení sezóny a podle toho, jak jsou dobří v oddíle. 

Individuální ocenění dětí financemi, jak to bylo v loňském roce, dělá v oddíle nesváry a spíše 

narušuje kolektiv. 

Vavřičková: je třeba, aby nominace od klubů byly zodpovědnější. 

Kaláb: například v klubu badmintonu ale dle stávajících pravidel nedostane ocenění nikdo, těžko 

předpokládat, že naši členové budou hrát na mistrovství světa nebo republiky 

Baran: pojďme tedy oceňování změnit už letos, ne měnit pravidla, ale doplnit nominace o 

týmové a individuální 

Komise přijala následující usnesení: Vedoucí odboru školství vyzve všechny kluby, které podaly 

žádost o dotaci na podporu sportovní činnosti dětí a mládeže, aby nominovaly jednoho až dva 

členy v individuálním sportu nebo jeden kolektiv v týmovém sportu za úspěchy v uplynulém 

roce. Stávající předložené nominace jsou platné a projedná je rada města na svém příštím 

jednání. Na dodatečné nominace bude v rozpočtu města vyčleněna částka ve výši 50 tis. Kč. 

Dále komise doporučila přesunout žádosti o podporu celoroční činnosti do Programu I., tj.: 

1. Sedláček Václav   -  Příspěvek na celoroční závodní přípravu – běžecké lyžování, celkové náklady  
200 000,00  Kč, žádost o příspěvek ve výši  10 000,00  Kč, tj.  5,00%  celkových nákladů, komise 
doporučila radě města schválit příspěvek ve výši  10 000,00 Kč. 

2. Sedlář Tomáš  -  Příspěvek na celoroční závodní přípravu – koloběh, celkové náklady projektu  
95 000,00  Kč, žádost o příspěvek ve výši  14 500,00  Kč, tj.  15,26%  celkových nákladů, komise 
doporučila radě města schválit příspěvek ve výši  10 000,00 Kč. 

 

Pokud není uvedeno jinak, rozhodnutí bylo jednomyslné. 


